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Diumenge 28 de maig
Eleccions municipals a Rubí

Alguns col·legis electorals canvien en 
relació a les anteriors convocatòries.

Abans d’anar a votar, comprova el 
teu col·legi electoral a la targeta 
censal que hauràs rebut a casa.

www.rubi.cat/eleccions

O bé a través del XatBot
de l’Ajuntament de Rubí:

• Per Whatsapp: 
Obre una conversa amb el número 
623 196 219

• Per Telegram:
Afegeix el compte d’usuari 
SuportRubi_Bot i inicia una conversa

• A través de la Seu Electrònica: 
Entra a www.seu.rubi.cat i fes servir la fi nestra de 
diàleg de la part inferior dreta per fer la consulta

També pots fer la 
consulta en línia a: 

https://shorturl.at/ku078



Nova cita amb les urnes: 55.616 rubinencs i rubinenques 
estan cridats a votar a les eleccions municipals

REDACCIÓ

Un total de 55.616 rubi-
nencs i rubinenques estan 
cridats a votar a les elecci-
ons municipals del pròxim 
diumenge 28 de maig. Són 
366 ciutadans més que els 
que van poder exercir el 
seu dret a vot a les darre-
res municipals, les de l’any 
2019. Entre aquests, hi ha 
els ciutadans i les ciuta-
danes de la Unió Europea 
residents a la ciutat i les 
persones procedents de 
països que hagin signat 
amb Espanya un acord de 
reciprocitat de vot i que a 
més hagin sol·licitat la seva 
inscripció al cens dins del 
termini previst.

El 28 de maig, Rubí 
disposarà de 24 col·legis 
electorals amb un total de 
90 meses. La relació com-
pleta, amb les respectives 
adreces, es pot consultar 
a l’apartat d’eleccions del 
web municipal. En aquest 
sentit, no hi haurà grans 

canvis en la distribució dels 
col·legis electorals. La ciu-
tadania podrà votar ma-
joritàriament als mateixos 
espais que tenia assignats el 
2021, quan es van celebrar 
les darreres eleccions al 
Parlament de Catalunya, en 
època de pandèmia.

L’única excepció seran 
els veïns i veïnes del dis-
tricte 1 secció 2, que en 
l’anterior convocatòria van 
haver d’acudir a l’Institut 

Duc de Montblanc i que ara 
recuperaran com a punt de 
votació el Centre Cívic de 
Can Fatjó.

Onze candidatures
A les eleccions municipals 
d’aquest 2023 concorren un 
total d’onze candidatures, 
de les quals set són lidera-
des per homes i només tres, 
per dones.

Per candidatures, el Par-
tit dels Socialistes de Cata-

72€
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o solars

*

Ulleres 
graduades

Rubí
Av. de Barcelona, 23
T. 93 586 12 10

opticauniversitaria.com  PROMOCIÓ VÀLIDA DEL 2 DE MAIG AL 30 DE JUNY DE 2023 O FINS QUE SE N’EXHAUREIXIN LES EXISTÈNCIES.
*Consulta’n les condicions als nostres centres o a la nostra pàgina web.  

lunya (PSC), amb Ana M. 
Martínez, actual alcaldessa 
com a cap de llista, treballa 
per assolir la majoria abso-
luta de la qual es va quedar 
a només tres regidors el 
2019.

Xavier Corbera repeteix 
com a candidat d’Esquerra 
Republicana de Catalunya 
(ERC). L’objectiu dels repu-
blicans és liderar un canvi 
a l’alcaldia després de vint 
anys de governs socialistes.

Per primera vegada es 
presenta Andrés Medrano 
com a alcaldable d’En Comú 
Podem, partit que, amb tres 
regidors, ha permès la go-
vernabilitat de la ciutat du-
rant aquest mandat. La co-
alició dels comuns i Podem 
es presenta amb la intenció 
d’intentar mantenir els tres 
edils al consistori i tornar a 
ser clau en la governabilitat.

Repeteixen com a candi-
dats també Roberto Martín 
(Ciutadans) i Toni García 
(Veïns per Rubí), dues for-
macions que volen man-
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tenir la representació al 
consistori. Com també ho 
vol fer l’Alternativa d’Unitat 
Popular (AUP), que estre-
na alcaldable amb Marina 
Dolset, en substitució de 
Betlem Cañizar. Pel que 
fa a les formacions que 
actualment no tenen re-
presentació a l’Ajuntament 
presenten com a candidats 
a Ivan Vila (Junts), Juan José 
Giner (PP), Nerea Andrés 
(Vox), Roberto Torrecillas 
(Valents) i Lluís Viñas (Som-
hi Rubí).

Equador de la campanya
Arribats a l’equador de la 
campanya, totes les can-
didatures treballen per 
mobilitzar el seu electorat 
i convèncer els indecisos 
explicant les seves propos-
tes i el model de ciutat. 
Els temes més recurrents 
estan sent la seguretat, 
l’habitatge, la mobilitat i 
les urbanitzacions. Com en 
les darreres campanyes, 
l’hospital ha tornat a sorgir 

arran d’unes declaracions 
del conseller de Salut a Sant 
Cugat on es comprometia a 
fer un hospital lleuger per 
Rubí i Sant Cugat. Una pro-
posta que convenç alguns 
partits i desagrada a altres 
que el consideren “un no 
hospital”. La majoria de 
les candidatures han op-
tat per rodes de premsa, 
paradetes al carrer i actes 
amb líders del partit per la 
campanya.

Tots els mitjans de 
comunicació locals de la 
ciutat preparen conjunta-
ment un debat electoral 
que tindrà lloc el pròxim 
dimarts 23 de maig a les 
21 h a La Sala. El debat 
comptarà amb la presència 
dels sis alcaldables ambre-
presentació al Ple i una 
intervenció gravada de les 
cinc candidatures que no 
van obtenir representació a 
les eleccions de 2019. 

El programa es podrà 
veure i escoltar en directe 
a www.radiorubi.cat.

L’Ajuntament de Rubí. ARXIU



PROPOSTES ELECTORALS DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA

1. Rubí serà referent de ciutat neta, saludable, 
passejable, ordenada, amb llum i color i agra-
dable. Gaudirem de carrers arreglats, jardins 
amb fl ors, més arbres i parcs amb jocs nous i 
bonics. 

2. Volem que tots gaudim la ciutat, des dels 
infants, els joves i la gent gran, i per això incre-
mentarem espais i ac� vitats d’oci, millorarem 
els equipaments i obrirem les portes del Casi-
no per tothom. 

3. Vivim en una ciutat segura que garanteix 
drets i llibertats. Implementarem accions per 
ampliar els agents de policia local, amb més 
càmeres de videovigilància, millora de la il-
luminació i la incorporació de ‘serenos’. 

4. Mantenim el compromís de crear nou habi-
tatge públic i millorarem el protocol d’actua-
ció davant d’ocupacions. 

5. Som indústria i reclamem una FP acord a 
les nostres necessitats. Ens comprometem a 
posar en marxa nous cicles de l’Escola d’Art i 
l’Escola d’Hostaleria. Exigim a la Generalitat la 
construcció de l’Escola del Bosc i l’ampliació 
del CEE Ca n’Oriol. 

6. Con� nuarem apostant per la millora de 
les urbanitzacions, sense oblidar que cada 
barri té unes necessitats concretes i les aten-
drem. 

7. Reafi rmem el nostre compromís amb la 
igualtat d’oportunitats entre homes i dones 
i el respecte a la diversitat. Volem una ciutat 
lliure, igualitària i segura. 

8. Con� nuarem projectant la ciutat a través de 
la cultura. La Festa Major i les nostres fi res són 
un èxit a la comarca. Per con� nuar sent refe-
rents en l’àmbit de l’esport, incrementarem i 
millorarem els equipaments espor� us. 

9. Rubí necessita l’Hospital Vicenç Ferrer, 
l’ampliació dels CAP’s, la millora dels serveis 
d’atenció primària i del transport a l’Hospital 
de Terrassa. Vetllarem per la protecció i pre-
venció de la salut emocional.

10. Garan� m l’aparcament gratuït i lliure a 
tota la ciutat. Implementarem l’autobús a de-
manda a les urbanitzacions i con� nuarem exi-
gint a la Generalitat la 2a Estació de Ferrocar-
rils. Ampliarem els espais d’aparcament i Rubí 
serà més sostenible, funcional i bonica. 

LA LLISTA:

6. Marta Oliva Mar� n

7. Juan Antonio Brustenga Majo

8. Annabel Cuesta Fabre

9. Victor Garcia Correas

10. Sonia Garcia Frances

11. Rafael Cuesta Correderas

12. Sofi a Alarcon Cuenca

13. Marta Garcia Marin

14. Gabriel Tellez Ruiz

15. Vanessa Carolina Caiza

16. Antonio Cas� llo Nuñez

17. Maria Carmen Cebrian Ordoñez

18. Jose Manuel Gil Meneses

19. Dolores Sayavera Maestre

20. Antonio San� ago Garcia

21. Monica Gil Tarin

22. Francisco Roldan Or� z

23. Maria Jose Mar� nez Cerrillo

24. Miguel Angel Romero Alcalde

25. Maria Mas Arrufat

2. Moisés 
Rodríguez 
Cantón

4. Rafael Güeto 
Or� z

5. Mari Carmen
Alcorcón Cuenca

3. Juan López 
Núñez

1. Ana María
Mar� nez Mar� nez
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“Ha estat un mandat dur, però la valoració és bona perquè 
hem treballat molt i Rubí està millor que fa quatre anys”

Entrevista a ANA M. MARTÍNEZ, candidata del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA (PSC)

- Com defi niria la llista del PSC?
- És la millor candidatura, formada per 
persones representa� ves de la ciutat, 
il·lusionades, compromeses i prepa-
rades. I sobretot són persones que 
compar� m l’amor per Rubí, que suposa 
generositat, compromís, il·lusió i ganes 
de treballar per la teva ciutat, una ciutat 
de la qual ens sen� m orgullosos i volem 
con� nuar millorant-la.
- Quin és l’objec� u del PSC en aques-
tes municipals, aconseguir la majoria 
absoluta? 
- El nostre objec� u és revalidar la con-
fi ança dels veïns i veïnes de Rubí per 
poder con� nuar treballant la nostra 
ciutat. Rubí és una ciutat que està millor 
que fa quatre anys, ens han donat molta 
confi ança per poder fer aquesta trans-
formació de la ciutat. Ens presentem a 

les eleccions amb un grup de persones 
que amen Rubí i demostren compromís 
per la ciutat. Així que estem disposats 
a guanyar les eleccions. 
- I si no tenen majoria, amb qui seurien 
a parlar
- Amb aquelles formacions que � nguin 
Rubí i la seva millora com a objec� u 
prioritari.
- Quins són els eixos principals del seu 
programa?
- Van lligats a les nostres prioritats. Per 
una banda, les persones, volem una ciu-
tat més humana, més justa, igualitària i 
sostenible. També hi ha l’espai públic i 
el manteniment, amb la transformació 
dels eixos que et comentava. Una altra 
prioritat és la seguretat i el civisme i 
fi nalment la reac� vació econòmica. 
- Parlem de la reac� vació econòmica, 

quines propostes tenen? 
-Tenim una ciutat industrial per excel-
lència, reconeguda com a ciutat de la 
ciència i la innovació, que ens ubica 
en un espai on 100 ciutats de les 8 
mil que hi ha formen part de la xarxa 
d’innovació i ciència. Per nosaltres és 
molt important que la ciutat, els seus 
projectes i les seves empreses siguin 
més compe� � ves i ofereixin més ocu-
pació de qualitat. 

Con� nuarem treballant perquè les 
empreses se sen� n ben tractades a la 
ciutat, siguin compe� � ves, i trobin a 
la ciutat els perfi ls professionals que 
necessiten. En aquest sen� t, fa molt 
temps que treballem des del consell 
de la Formació Professional per ajustar 
la formació que s’ofereix a la ciutat als 
perfi ls que demanden les empreses.

“El nostre objec� u és revalidar la confi ança de 
la ciutadania per poder con� nuar treballant per Rubí”

CRISTINA CARRASCO

- Quina valoració fa del man-
dat que fi nalitza?
- Ha estat el mandat més dur 
i di� cil de la història, amb una 
pandèmia mundial i els efec-
tes de la invasió a Ucraïna, 
però, tot i això la meva valora-
ció és bona perquè hem tre-
ballat molt i Rubí està millor 
que fa quatre anys. Ara bé, 
volem que la ciutadania ens 
renovi la confiança perquè 
volem continuar treballant 
per millorar la nostra ciutat.
- Quin ha estat el mandat 
més di� cil del mandat?
- Per mi, perdre veïns i veïnes 
per l’epidèmia de corona-
virus. Durant un temps, de 
forma sobtada, acomiadàvem 
cada dia a ciutadans. Va ser 
molt dur. 
- I el més posi� u? 
- Veure com la ciutat, després 
d’aquests quatre anys està 
molt millor. Hem fet moltes 
actuacions en l’espai públic, 
tant en el centre urbà com 
en les urbanitzacions. I també 
hem avançat en equipaments 
espor� us, amb el trasllat del 
Club Petanca Santa Rosa, 
l’ampliació de l’Skate Parc, les 
pistes de petanca de Cova So-
lera, la renovació de la gespa 
de la UE Rubí, la nova tribuna 
de l’Olímpic, l’adequació del 
pavelló de la Llana... 
- No s’ha pogut acabar El 
Casino. 
- No, però obrirà portes pel 
Nadal d’aquest any i és el 
projecte del qual es� c més 
orgullosa. És un projecte 
ambiciós i aquests triguen, 
però nosaltres complim i el 
Casino, l’equipament cultu-
ral per excel·lència d’aquest 
mandat, és una prova. Tota 
la ciutadania podrà gaudir 
d’El Casino, que s’ha reha-
bilitat amb molta cura i està 
quedant preciós. Cal agrair la 
generositat la Sociedad Casi-
no Español per cedir aquest 
emblemàtic edifici per al 
gaudí de la ciutadania. 
- Quins altres projectes li 
hauria agradat finalitzar, 
però no ha pogut ser?
- Vam prioritzar incrementar 
el parc d’habitatge públic, 
però són actuacions que 
comporten temps i diners. 
Ara estem a punt de licitar 
l’edifi ci de pisos de lloguer 
per a joves, gent gran i per-
sones amb mobilitat reduïda 
que es construirà a Sant Jordi 
Parc. M’hauria agradat que 

poguéssim donar resultats 
amb més rapidesa, però hem 
tingut un any i mig de pa-
ràlisi. També el projecte al 
camp de futbol del 25 de Se-
tembre, que s’ha endarrerit 
per l’increment de preus de 
les matèries primeres, però 
l’actuació s’iniciarà després 
de l’es� u.
 - Com ha estat governar amb 
En Comú Podem?
- Pel que fa a ges� ó, podem 
dir que el resultat és bo. Vam 
acordar un pla de mandat 
consensuat i  hem assolit un 
92% de les actuacions pre-
vistes. En nota seria un 9,2, 
és a dir, un excel·lent i això 
és posi� u.  

En l’àmbit polí� c, ha es-
tat fàcil, tot i les diferènci-
es perquè som formacions 
diferents. Però hi ha hagut 
respecte, maduresa sufi cient 
i compromís per poder resol-
dre les diferències on toca, 
a porta tancada, i després 
hem con� nuat treballant per 
millorar la ciutat.
- La relació amb la resta de 
l’oposició ha estat escassa.
- A mi, el paper de l’oposició 

m’ha provocat tristor. De ma-
nera tac� cista només s’han 
dedicat a parlar malament de 
la ciutat, sense cap mirament 
ni respecte. Ha estat una opo-
sició destruc� va. Molt trist. 
- La Generalitat no atén les 
reclamacions de Rubí. Hi ha 
un problema d’interlocució? 
- Pot semblar que l’alcaldessa 
no sap trobar a qui demanar 
aquestes qües� ons, però no 
és cert. He traslladat tots els 
deutes històrics de la Gene-
ralitat cap a la ciutat fins i 
tot al mateix president de la 
Generalitat. Però sembla que 

Rubí no els interessa. 
L’ampliació del Centre Es-

pecial de Ca n’Oriol, respon-
sabilitat seva, l’hem hagut de 
� rar endavant nosaltres per-
què el conseller d’Educació 
diu que no inver� rà en aquest 
centre ni ara ni en el futur. A 
l’Escola del Bosc, igual, hem 
assumit 440.000 € i esperem 
un calendari encara. La sego-
na estació de Ferrocarrils un 
altre exemple, l’Ajuntament 
fa anys que té l’espai i res. 
De l’Hospital, el mateix. L’únic 
que es pot pensar és que la 
Generalitat prioritza segons 

el color polític i no per les 
necessitats reals de la ciuta-
dania. És una pena tenir un 
govern català amb aquestes 
maneres de fer. 
- Quina és la proposta estre-
lla de cara al proper mandat?
- Impulsar la segona gran 
transformació de la ciutat, 
amb la pacifi cació de l’avin-
guda de l’Estatut, deixant 
només dos carrils pel sen� t 
de la marxa, creant un carril 
bici disgregat i millorant la 
connexió amb el parc de Ca 
n’Oriol, per una banda, i, per 
l’altra, fer realitat l’eix del 

Balcó de la Riera, des del Turó 
de Can Fatjó, la transformació 
del Vapor Nou i la Supersond.
- Un dels temes centrals 
de campanya està sent la 
seguretat. 
- Hi ha la intenció de posar 
en el centre del debat aquest 
tema, un tema delicat i que 

pot generar discursos que 
alimenten la inseguretat i que 
donen sentit a formacions 
ultradretanes que només fan 
que limitar la llibertat. Estem 
treballant per incrementar el 
nombre d’agents de policia 
i per millorar la coordinació 
amb els Mossos. A més, a 
par� r de l’1 de juny, s’incor-
porarà la fi gura del sereno, 
un equip de 15 persones 
que treballaran a les nits de 
manera coordinada amb la 
policia local per poder donar 
aquesta tranquil·litat als nos-
tres veïns. També millorarem 
l’espai públic i la il·luminació. 
Igualment hi haurà un pla 
d’acció concret a Les Torres, 
on s’obrirà l’ofi cina del sere-
no, i on s’instal·laran càmeres 
de videovigilància.

Ana María Mar� nez és di-
plomada en Treball Social 
i llicenciada en Antropolo-
gia Social i Cultural. Té un 
màster en Lideratge per a 
l’Acció Polí� ca i un màster 
en Ges� ó Pública. És alcal-
dessa des del 2015.

“El paper de 
l’oposició 

m’ha provocat 
tristor (...), 

només s’han 
dedicat a parlar 

malament de 
la ciutat”

“La Generalitat 
prioritza segons 
el color polí� c 

i no per les 
necessitats 

reals de 
la ciutadania”
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PROPOSTES ELECTORALS D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYALA LLISTA:

6. Sandra Casas Navarro

7. Robert Masalias I Gómez

8. Mireia Rey Zarza

9. Oscar Arnaiz Moreno

10. Carme Montanyà Silvestre

11. Dario Peña Seoane

12. Carmen Pérez Vargas

13.  Lídia Calvet Castellano

14. Arnau Bonell López

15. Glòria Font Aris

16. Pedro Cancio Guerrero

17. Nabila Barrouhou Barrouhou

18. Joaquim Conca Grau

19. Teresa Safont Tort

20. Moisès Pozo Garcia

21. Maria Lluïsa Escolà Satostegui

22. David Miró Flores

23. Rocio Andujar Romero

24. Joan Batllori Manzano

25. Maria Monrós Coll

2. Montse 
Soler Pons

4. Marta Esparza 
González

3. Xavier 
Cots Gòmez

5. Joan Puntí I 
Recasens

1. Xavier
Corbera Gaju
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1. Un nou Rubí més verd i sostenible
Una ciutat amb S de Sostenible: amb més ar-
bres, més salut, més aire net i una ciutat més 
amable. 

Per fer-ho, Esquerra proposa plantar més 
arbres i remodelar places i carrers. Així 
com impulsar l’aplicació i execució del Pla 
de Mobilitat Urbana Sostenible i crear zo-
nes d’aparcament dissuassori. 

2. Un nou Rubí més segur
Una ciutat amb S de Segura: més seguretat, 
més neteja i més manteniment. 

Per aconseguir-ho, Esquerra proposa millo-
rar l’enllumenat i crear l’Oficina de Lluita 
contra l’Incivisme, i que les polítiques de 
seguretat depenguin directament d’alcal-
dia. També apostem per impulsar i reforçar 
les juntes locals de seguretat i incremen-
tar la coordinació entre la policia local i els 
Mossos d’Esquadra.

3. Un nou Rubí que no deixa ningú enrere
Una ciutat amb S de Socialment Justa: més ha-
bitatge, lluita contra la pobresa infantil, més 
educació i més cultura. 

Per aconseguir-ho, la formació republicana 

proposa la remodelació dels antics cine-
mes de Les Torres i la creació d’una xarxa 
de centres cívics, a banda de l’ampliació 
del parc d’habitatge públic i l’impuls d’un 
pla de manteniment dels centres educa-
tius. També donarem  suport tècnic i finan-
çament al teixit associatiu que promou la 
dinamització social, la cohesió i la integra-
ció i impulsarem nous instruments i progra-
mes orientats a detectar i atendre les
persones grans que pateixen solitud no de-
sitjada.

4. Un nou Rubí amb oportunitats per a tot-
hom
Una ciutat amb S de Serveis de Qualitat: més 
formació, més treball i millor qualitat de vida. 

Per aconseguir-ho, Esquerra Rubí proposa 
la creació del Campus de la Formació Pro-
fessional de Rubí, l’impuls de Rubí Delivery: 
una plataforma col·laborativa del comerç 
de proximitat; i la dinamització i mobilitza-
ció dels locals buits de Rubí. També propo-
sem establir bonificacions en les ordenan-
ces fiscals per als comerços i les empreses 
relacionades amb l’activitat comercial que 
vulguin implantar-se al municipi i facilitar la 
burocràcia per a la transmissió de negocis.



“Vull que Rubí tingui les oportunitats i els serveis 
que es mereix i no que sigui una ciutat dormitori” 

Entrevista a XAVI CORBERA, alcaldable d’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA (ERC)

- Com és la candidatura d’ERC?
- És una llista amb el mateix nombre de 
dones i d’homes i que manté l’aposta 
per incorporar persones no vincula-
des al partit. És una candidatura que 
representa el sentit de la ciutat, la 
seva diversitat i tots els seus barris. 
A més, a les 10 primeres places hem 
apostat per perfils que els permetin 
afrontar amb garanties professionals 
les responsabilitats polítiques que els 
pertoquin.
- Han dit moltes vegades que no pac-
taran amb el PSC.
- I ho ratifico. El PSC va pactar en el 
mandat 2015-2019 amb Ciutadans, 
amb el Partit Popular i amb un trànsfu-
ga de Convergència i Unió. I en aquest 
mandat amb En Comú Podem. No 
tenen ideologia ni projecte, l’únic que 
els interessa és mantenir el seient. No 

penso pactar en cap cas amb aquest 
PSC, que ja fa 20 anys que governa i 
que no fa avançar Rubí. 
- Quins són els partits amb els quals 
estarien disposats a parlar?
- Jo em presento a les eleccions amb 
l’objectiu de ser alcalde i governar. 
Amb els grups que han estat a l’opo-
sició aquest mandat i fins i tot amb 
el grup que ha estat al govern podria 
parlar, però, insisteixo, no amb el PSC. 
Ho vaig dir fa quatre anys i ho mantinc. 
La ciutat necessita un canvi, els que 
fa 20 anys que hi són han de marxar i 
han d’entrar gent nova i amb ganes de 
transformar la ciutat. 
- Què li demana a la ciutadania?
- Que reflexioni, que pensi, per una 
banda, quin és el millor equip per tirar 
endavant la ciutat, el més preparat, 
amb experiència, el més honest i amb 

més voluntat de servei a la ciutadania. 
I, per l’altra, que pensi qui són els únics 
que poden fer un canvi a la ciutat. 
Insisteixo, som l’única garantia del 
vot de canvi.
- Una de les queixes contra ERC és 
que tenen el govern de Catalunya a 
les mans, però Rubí no aconsegueix 
inversions com l’hospital, la segona 
estació de La Llana, l’escola El Bosc...
-Rubí té un greu problema instituci-
onal. Per la Generalitat han passat 
molts partits i aquest Ajuntament no 
ha obtingut absolutament res, ni quan 
governava el PSC. Ja n’hi ha prou de 
ploriquejar. Jo no tinc problema d’anar 
a demanar, però jo no sóc alcalde, 
soc oposició. Si volen que faci la feina 
d’alcalde, que em votin i em donin 
l’oportunitat d’aconseguir el que ella 
no ha aconseguit. 

“No penso pactar en cap cas amb aquest PSC que 
ja fa 20 anys que governa i que no fa avançar Rubí”

CRISTINA CARRASCO

- Quina valoració fa del 
mandat que finalitza?
- Ha estat de nou un mandat 
perdut, en el qual la ciutat 
continua sense avançar, amb 
un Partit dels Socialistes sen-
se projecte per a Rubí i amb 
una alcaldessa i uns regidors 
als quals només els interessa 
conservar la butaca. No han 
volgut escoltar ni tenir en 
compte les propostes de 
l’oposició i mira que n’hem 
fet... Quan fa vint anys que 
estàs al govern et penses 
que la ciutat és teva i que ets 
l’únic amb capacitat i idees i 
això és un greu error. 
- Es presenten com l’alter-
nativa al govern socialista.
- Rubí necessita aires nous, 
un canvi a l’alcaldia i a l’Ajun-
tament que realment faci 
avançar la ciutat i la trans-
formi. És el moment de fer 
realitat aquest canvi i ERC és 
l’única garantia real del vot 
pel canvi. Vull que Rubí tin-
gui oportunitats i els serveis 
que es mereix i no que sigui 
una ciutat dormitori, amb 
problemes de seguretat, 
amb falta de manteniment, 
amb manca de verd urbà...
- Un dels seus grans projec-
tes és un centre de Formació 
Professional a la Supersond.
- Hem treballat molts mesos  
en aquesta proposta, amb 
la participació d’empreses 
grans i pimes, sindicats, 
entitats empresarials, de-
partaments de la Generalitat 
com el d’Educació o Treball 
i Indústria, o els rectorats 
de la Universitat 
Politècnica  i Au-
tònoma, entre 
altres. 
El centre per-
metria oferir 
u n a  à m p l i a 
oferta formativa 
especialitzada 
al jovent i alho-
ra que les em-
preses puguin 
comptar amb professionals 
amb la formació adequada 
a les seves necessitats. 

El campus es podria ubi-
car a la zona de la Supersond 
i al Vapor Nou, cosa que 
permetria crear un nou pol 
d’atracció a la ciutat i, a més, 
donaria més sentit a la recla-
mació de la segona estació 

de Ferrocarrils a La Llana. 
És una gran oportunitat 

per impulsar un projecte 
local, amb incidència al país, 
en un moment en què es 
treballa per la reindustri-
alització a tot Catalunya, i 
tenint en compte que Rubí 
és líder en indústria. A més, 
el govern català treballa per 
planificar una oferta adient 
d’FP, que manquen espais 
on oferir-la, i que cal ajustar 
la qualificació dels futurs 
treballadors a la demanda 
ocupacional real. La ciutat es 
beneficiaria amb una indús-
tria més competitiva, amb 
més oportunitats laborals, 
una millor ocupació, feines 

més qualifica-
des, i tot plegat, 
en millor quali-
tat de vida de la 
ciutadania. Sa-
bem que l’Ajun-
tament negocia 
d’amagat amb 
els propietaris 
per requalificar 
aquella zona i 
fer pisos, però 

hi ha molts altres llocs on es 
pot fer habitatge.
- Parlem d’habitatge. Quina 
és la proposta d’ERC en 
aquest àmbit?
- L’accés a l’habitatge és 
un gran problema a Rubí i 
durant la darrera dècada no 
s’ha fet ni un habitatge social 
a la nostra ciutat. No només 

per a famílies vulnerables, 
sinó també per gent jove i 
gent gran. Hem estudiat el 
model d’altres ciutats, com 
Salt o Figueres, que compren 
molt habitatge en mans de 
bancs i que, amb una inver-
sió assequible, es pot posar 
al mercat. Això comporta 
que el preu de lloguer baixi 
perquè hi ha més oferta i 
també ajuda a frenar les 
ocupacions. 
- La seguretat és un tema 

que preocupa i molt la ciu-
tadania. Què en pensa?
- No mirarem cap altre costat 
i direm que tot va bé, com 
fa aquest govern. A Rubí, a 
seguretat és un problema 
estructural lligat no només 
a la manca d’efectius po-
licials, sinó als problemes 
derivats de l’habitatge que 
provoca l’existència de mà-
fies o l’ocupació que genera 
conflictivitat. Tampoc funci-
ona bé la coordinació entre 

cossos policials. A més, la 
seguretat també és qüestió 
de la manca de perspectives 
de futur de molt jovent i la 
falta d’una bona orientació 
formativa pels joves, i la 
manca d’espais d’oci pel 
jovent o centres cívics per a 
totes les edats. 

La figura dels mediadors 
socials és important, per 
exemple, per reduir la con-
flictivitat. És un cúmul de 
factors, també és rellevant 
mantenir l’espai públic en 
condicions i ben il·luminat 
perquè genera sensació 
de seguretat, i un teixit co-
mercial dinàmic i actiu... I a 
Rubí s’ha descuidat tot això 
durant molt de temps. I ara 
el problema s’ha fet una 
gran bola.
- Què es pot fer per millorar 
la mobilitat a la ciutat?
- Som l’única ciutat gran del 
país que no té ni un sol carril 
bici a la trama urbana. Han 
estat anys i anys sense fer 
res. Cal facilitar la mobilitat 
de les persones a peu o en 
bicicleta i això no vol dir anar 
en contra del cotxe perquè 
hi ha gent que el necessita. 
Vol dir apostar per una ciutat 
més amable i prioritzar el vi-
anant, una ciutat on a la gent 
li vagi de gust anar caminant 
d’un barri a un altre, cuidant 
el manteniment de la via 
pública, l’arbrat... També és 

important millorar el servei 
del bus urbà i instaurar el 
bus a demanda.
- Les urbanitzacions con-
tinuen sent les grans obli-
dades?
- És així. S’ha de millorar la 
connexió en transport públic 

amb el centre, amb mesures, 
com el bus a demanda. Tam-
bé proposem crear un orga-
nisme en el qual el veïnat 
de les urbanitzacions puguin 
participar en les decisions 
d’algunes qüestions com 
pressupostos i projectes. 
Fer partícips als veïns de la 
presa de decisions és una 
bona manera d’afrontar les 
problemàtiques que hi ha a 
les urbanitzacions.

A més, ERC proposa un 
lot diferenciat per a les ur-
banitzacions pel que fa a la 
neteja, recuperar la brigada 
especialitzada per tenir més 
presència policial, entre 
altres.

“Rubí 
necessita aires 
nous, un canvi 
a l’alcaldia que 

faci avançar 
la ciutat i la 
transformi”

“Som l’única 
ciutat gran 

del país que 
no té ni un sol 
carril bici a la 

trama urbana. 
Han estat anys 
sense fer res”

Xavi Corbera és diplo-
mat en Relacions Labo-
rals, tècnic en Recursos 
Humans i diplomat en 
Magisteri. És veí de Ca 
n’Alzamora.
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PROPOSTES ELECTORALS D’EN COMÚ PODEM RUBÍLA LLISTA:

6. AnwarEI Molmounl Asmar

7. Andrea de Pablos Real

8. Daniel Capolat Palomar

9. Pilar Rey Salgueiro

10. Sebas� án González Kuguel

11. Loly Llorente Gil

12. Daniel Gómez Arias

13. María González González

14. Abel Costela Trave

15. Mamadou Gano Gano

16. Amparo Sánchez López

17. José Luis Navarro Gandoy

18. Encarna Pujante Gargallo

19. Elvira Rodriguez Mar� n

20. Antonio Rodríguez Ledesma

21. Arturo César Mar� nez

22. Estrella García Prieto

23. Juan Antonio Mestanza Perez

24. Conchi Abellan Carretero

25. Marta Ribas Frías

2. Ànnia García 
Moreno

4. Jordi Arnáiz
Moreno

5. Andrea Sán-
chez-Montañés

1. Andrés Medrano Muñoz
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Parlemde benestar animal
i tinença responsable.

Vine i participa dels tallers d'etologia
que us hempreparat.

Porta el teu gos i gaudeix.

Dimecres 24/05 18h30
Àrea d'esbarjo Parc de la Pau i la Natura

Dijous 25/05 18h30
Àrea d'esbarjo Parc de Ca n'Oriol

m preparat.
gos i gaudeix.

que us he
Porta el teu

em
u

Sessió gratuïta a càrrec de:

Rubí
Sense
Complexos

3. Elena 
Montesinos 
Pujante

Pla d’actuació a les urbanitzacions
Amb especial atenció a la mobilitat sostenible: 
voreres, actuació al camí An� c de Rubí i altres 
i� neraris pedalables  i a peu.
Pla integral de Formació i inserció Professional
Que recollirà les necessitats del teixit industrial i 
comercial de la ciutat. Tindrà el Rubi Forma com a 
protagonista.
Per un envelliment ac� u i saludable
Construcció d’un espai residencial per a gent gran, 
amb un nou model d’habitatge que incorpori 
serveis assistencials, al barri de Sant Jordi Parc.
Foment del transport públic
Amb una ampliació d’horaris, servei a demanda i 
creació d’aparcaments perifèrics. Especial atenció 
a les rutes dels polígons implicant tot el teixit 
empresarial en l’elaboració de Plans de Mobilitat 
per als seus/es treballadors/es.
La ciutat dels 15 minuts
Crearem i senyalitzarem i� neraris a la trama urbana 
i a les urbanitzacions que ens perme� n accedir als 
principals serveis i comerços per vies plenament 
accessibles.
Mes habitatge públic.
Compra de sòl, inversió en noves promocions, 
compra d’habitatges, i acords de cessió a grans 
tenidors.
Policia de proximitat.
Patrulles amb vehicle i a peu, i punts d’atenció 
descentralitzats per part de policia en relació amb 
la xarxa de centres cívics i patrullatge.
Recepta social
En coordinació amb els centres de salut, amb 
recursos que fomen� n una vida ac� va i saludable.

Revolució energè� ca
Que ha de passar pel foment i l’increment de 
l’autoproducció d’energia a les llars, la industria i el 
comerç.
L’avinguda de l’Estatut com una nova via urbana
Elaboració d’un projecte integral, que incorpori 
en tot el seu recorregut carril bici i voreres mes 
amples, per facilitar l’ús dels vianants i consolidar 
l’ac� vitat comercial.
Pla de Ver Urbà
Protecció especial del sol no urbanitzable i dotació 
de mitjans pel desplegament del Pla de Verd Urbà 
com a eina de transformació de l’espai públic cap a 
una ciutat mes verda i saludable.
Pla d’educació
A les escoles i ins� tuts per a la ciutadania global: 
feminisme, sostenibilitat, drets humans i sen� ment 
de per� nença a la nostra ciutat.
Desplegament del Pla de Benestar Animal i 
Tinença Responsable
Amb l’ampliació i millora de les àrees d’esbarjo, 
la construcció de la nova gatera municipal i d’un 
centre d’acollida d’animals perduts i abandonats a 
Rubí.
Xarxa de Centres Cívics i construcció d’una nova 
biblioteca
Proposarem una xarxa inicial de 7 centres cívics –
(Ca N’Oriol, 25 de Setembre, Can Fatjó, Zona Nord, 
Les Torres, el Pinar i Urbanitzacions).
Pla integral de joves i salut mental
Amb una bona coordinació entre centres educa� us, 
sanitaris i Ajuntament per a la detecció i prevenció 
de situacions de risc. 



“Rubí necessita treure’s de sobre els complexos i
començar a explotar les seves múl� ples potencialitats”

Entrevista a ANDRÉS MEDRANO i ÀNNIA GARCÍA, candidats d’EN COMÚ PODEM RUBÍ (ECP)

- La regidoria d’habitatge ha estat la 
seva responsabilitat, però diuen que 
ara és el moment de prémer l’accele-
rador. Com s’explica?
- A.G.: És un dels eixos prioritaris del 
nostre projecte de ciutat. Hem fet mol-
ta feina en l’àmbit d’habitatge, amb 
una inversió d’uns 6 milions d’euros en 
projectes que s’han executat o s’estan 
realitzant com els 6 habitatges al car-
rer de M. Aurèlia Capmany  o l’espai 
d’acolliment residencial d’urgència al 
carrer Belchite. 
També hem projectat 16 habitatges de 
lloguer social per a joves, per a gent 
gran o per a persones amb mobilitat 
reduïda al barri de Sant Jordi Parc i un 
espai d’allotjament dotacional, amb 
serveis comuns, per a gent gran a 
l’avinguda Castellbisbal. Però cal anar 
més enllà. I aquest serà el mandat per 
fer-ho possible. 
- Com es pot incrementar el parc pú-

blic d’habitatge?
- Primer de tot, incrementant de 
forma decidida i constant la inversió 
pressuposària. Això permet comprar i 
construir i a la vegada hi ha mesures 
de baix cost, com el cens d’habitatge 
buit, una eina que permetrà la Genera-
litat expropiar 38 habitatges de grans 
tenidors. El problema que tenim per 
davant és la manca de sòl, per això és 
important redactar ja el nou Pla d’Or-
denació Urbana Municipal (POUM), 
que ha de preveure un 40% com a 
mínim de reserva d’habitatge públic. 
I per això treballarem.  
- Diuen que volen tornar a ser claus 
en la governabilitat?
- A.M.: El nostre objec� u electoral és 
tenir alcaldia, això és evident, no em 
presento per donar suport a ningú, em 
presento amb un projecte propi. Hem 
conegut com funciona el govern, com 
funciona l’oposició i estem conven-

çuts que el nostre projecte no té res 
a envejar a cap altre projecte. Ben al 
contrari perquè ve d’unes conviccions 
profundes, d’una ideologia i d’uns 
principis que entenem que per Rubí 
poden ser rectors de la transformació 
necessària de la ciutat. 
- En tot cas, si l’escenari és propici a 
nous acords de govern, amb quins 
par� ts pactarien i amb quins no s’ho 
plantegen? 
-A.G: La decisió sempre la té la ciu-
tadania, és a dir, els pactes son fruits 
de la votació de la gent, i les majories 
conformen a par� r d’aquest resultat. 
El nostre propòsit és liderar el govern, 
sinó liderem el govern, és governar, de 
manera que és la única via per fer arri-
bar els teus projectes i l’encomana que 
t’han fet els teus electors a la realitat. 

Per tant, el que nosaltres volem 
és estar al govern, per fer realitat el 
nostre programa, no estar per estar.

“L’habitatge és un dels nostres eixos prioritaris si 
tornem a tenir responsabilitats de govern”

CRISTINA CARRASCO

- Quina valoració fan del 
mandat que fi nalitza?
- Andrés Medrano (A.M): La 
valoració és positiva, però 
alhora no ens conformem. 
Malgrat l’epidèmia de Covid i 
la crisi econòmica, hem asso-
lit algunes fi tes, per exemple, 
hem tret del punt mort les 
polí� ques d’habitatge, hem 
revitalitzat el Rubí Brilla amb 
un pla director ambiciós, o 
hem posat la mirada en àrees 
com la memòria històrica on 
no hi havia gens d’interès per 
part del govern... Hem apor-
tat moltes coses, però encara 
podem fer molt més si la 
ciutadania ens fa confi ança.
- La valoració de l’acord de 
govern amb PSC és posi� va?
- A.M.: Hem � ngut oportu-
nitat d’incidir en el govern 
de la ciutat i hem fet realitat 
bona part dels nostres pro-
jectes i això és posi� u. Però 
és evident que el PSC és la 
força majoritària, té l’alcaldia 
i tenim tarannàs diferents. 
Estem parlant d’un par� t que 
fa 20 anys que és al govern, 
que té unes inèrcies i unes 
maneres de relacionar-se 
que no són les nostres. Així 
que hem � ngut diferències, 
però aquests confl ictes els 
hem resolt de manera inter-
na perquè entenem que era 
la nostra responsabilitat. La 
diferència és natural i davant 
l’opció de fer un espectacle, 
hem optat per la prudència 
en benefi ci de la ciutat.
- Quins complexos té Rubí?
- Ànnia García: S’han de su-
perar complexos en relació 
amb ciutats veïnes com Sant 
Cugat o Terrassa i comen-
çar-se a creure 
moltes coses. 
Rubí necessita 
treure’s de so-
bre els comple-
xos i
c o m e n ç a r  a 
explotar les se-
ves múltiples 
potencialitats, 
que són bru-
tals. Parlem de 
potencialitats 
pel que fa a cre-
ació de riquesa, 
a oferir ocupació de qualitat, 
amb un entorn rural i natural 
ric i divers... Hem de comen-
çar a treballar per explorar 
totes aquestes potencialitats 
i treure’n profi t.
- Com es pot treure profi t 

d’aquestes oportunitats?
- A.M.: Estem en un mo-
ment estratègic pel futur 
de la ciutat, a punt d’iniciar 
la redacció del POUM. Un 
Pla d’Ordenació que ha de 
comptar amb la par� cipació 
de la ciutadania i tots els 
agents de la ciutat, i esperem 
que amb el màxim consens. 
Però el POUM estarà deter-
minat, al fi nal, pel model de 
ciutat de qui lideri la ciutat 
o de qui pugui incidir en el 
govern.
- A.G.: Nosaltres defensem 
un model de ciutat soste-
nible, amb una mobilitat 
que no impliqui cotxes a tot 
arreu, on el vianant sigui una 
prioritat. Una ciutat amb un 

espai públic de 
qualitat i al ser-
vei de les perso-
nes, i aquí tenim 
molt marge de 
millora. Per ECP, 
la ciutat ha de 
ser un entorn 
més acoll idor 
per fer la vida 
dels ciutadans 
més fàcil i salu-
dable. Cal dotar 
d’equipaments 
les urbanitzaci-

ons i també els barris i el Pla 
del verd urbà s’ha d’aplicar 
amb les inversions corres-
ponents.
- Una de les crítiques a 
aquest govern ha estat la 
compra d’equipaments que 

con� nuen buits.
- A.G: Per nosaltres, a l’hora 
de prioritzar projectes ha-
guéssim fet una aposta clara 
per la pacifi cació de l’avin-
guda de l’Estatut, perquè 
és clau per la transformació 
de ciutat i la mobilitat sos-
tenible. És probable que no 
haguéssim comprat alguns 
d’aquests edifi cis, abans de 
fer realitat altres projectes 

que estan pendents des de 
fa molt de temps. Sí que 
compar� m l’aposta per re-
habilitar el Casino perquè 
aquest equipament serà una 
eina clau de dinamització 
cultural i social de la ciutat.
- La seguretat està sent un 
dels eixos de campanya. 
Què en pensen?
- A.M.: La seguretat és un 
dels principis per tenir una 

vida de qualitat. Però no no-
més en el sen� t de no pa� r 
un robatori, sinó la seguretat 
de poder encendre el llum 
a casa, que obriràs l’aixeta 
i � ndràs aigua i de tenir un 
sostre sense importar la teva 
situació. Amb aquest conjunt 
de seguretats, és més fàcil 
una convivència adequada. 
La seguretat policial s’ha de 
millorar amb més recursos 

humans i tècnics. Apostem 
per la policia de proximitat 
i, a les urbanitzacions, patru-
lles especials, que coneguin 
bé el territori. També s’ha de 
fomentar la cohesió social i, 
per això, defensem la creació 
d’una xarxa de centres cívics, 
on el veïnat es trobi i es co-
negui. I cal lluitar contra el 
vandalisme i l’incivisme que 
també crea inseguretat.
- Sobre aquesta xarxa de 
centres cívics que proposa, 
quin seria l’objec� u?
- A.G.: Proposem una xarxa 
inicial de set centres cívics, 
ubicats a Ca n’Oriol, 25 de 
Setembre, Can Fatjó, Zona 
Nord, Les Torres, el Pinar i 
urbanitzacions. La idea és 
que aquests equipaments 
ofereixin recursos i serveis 
municipals o del teixit asso-
cia� u i que, alhora, siguin un 
espai de trobada i ar� culació 
del veïnat, on es fomen�  la 
cohesió dels barris. 
La programació hauria de ser 
diversa i complementària, 
és a dir, si vols fer un taller 
de tal tema, hauràs d’anar 
al centre cívic de tal barri. 
A més, a cada centre cívic 
s’oferirà el servei de l’Ofi cina 
d’Atenció a la Ciutadania, 
mínim un dia a la setmana, 
i també un punt de recollida 
de petits residus i d’ajuda 
per a tràmits digitals per a 
la gent gran.

“A l’hora de 
prioritzar 
projectes, 

haguéssim fet 
una aposta 
clara per la 

pacifi cació de 
l’avinguda de 

l’Estatut”

Andrés Medrano, 
doctor en Bioquímica i 
llicenciat en Biologia, i 
Ànnia García, llicenciada 
en Ciències de la 
Comunicació i amb un 
postgrau en Cooperació 
Internacional,  són els 
candidats d’En Comú 
Podem Rubí. Tots dos són 
veïns de Rubí. 
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Frente a la inseguridad 
y el abandono,

¡TOLERANCIA CERO!

Roberto Martín POR RUBÍ,
POR LOS TUYOSCandidato a la alcaldía 

de Rubí

PROPOSTES DE CIUDADANOS-PARTIDO DE LA CIUDADANÍALA LLISTA:

5. Jose Antonio Ur� aga Pardal 

6. Beatriz Caballero Mar� n

7. Juan Francisco Vega Barreto 

8. Desirée Trasierra Parra

9. Miguel Del Viejo Sanchez

10. Maria Dolores Plata Lopez

11. Francisco Trasierra Alonso

12. Raquel Agüera Calaf

13. Jordi Araujo Jiménez

14. Maria Josefa Soto Rodriguez

2. Yasmina 
Sanchez Reina

4. Laura Arias 
Pérez

3. Francisco 
Javier López 
Morano

1. Roberto Mar� n
Mar� n 
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· Por nuestra Seguridad:
- Tolerancia Cero frente a la inseguridad.
- Mayor presencia policial, más recursos y comi-
sarias i� nerantes en las zonas más confl ic� vas 
de la ciudad.
- Pondremos en marcha la Ofi cina An�  Okupa-
ción y un Plan de acción An� Okupa.
- Crearemos la unidad específi ca de atención 
policial al comercio y la hostelería.

· Por nuestros barrios y Urbanizaciones:
- Garan� zaremos la inversión del 15% del presu-
puesto total del municipio a mejorar y mantener 
nuestras urbanizaciones.
- Plan de mantenimiento acordado con las 
en� dades vecinales y seguimiento constante.
- Plan Urgente de eliminación de plagas de ratas 
y cucarachas.
- Creación de la brigada de mantenimiento 
distribuida por distritos.
- Supervisores de Obras y mantenimiento para 
garan� zar la consecución de los obje� vos. 
- Mayor frecuencia en la limpieza de nuestras 
calles.

· Por nuestros Mayores:
      - Creación de la concejalía 60+. 

 Único interlocutor para los asuntos de 
 nuestros mayores.
- Creamos la fi gura del “Agente 60+” 

15. Bartolome Agüera Garcia

16. Vanesa Parra Tapias

17. Jose Urbano Rodriguez

18. Maria Petra Herranz Parrilla

19. Oresimo Gonzalez Dominguez

20. Susana Pérez Herranz

21. Miguel Angel López López

22. Maria Jose Palomino Hoyo

23. Miguel Angel Aguilar Mejias

24. Ana Maria Sanchez Torres

25. David Navarro Garcia

   que acompañará a los mayores que 
   necesiten ayuda puntual.
 - Construiremos una nueva residencia de      an-
cianos pública y aumentaremos las plazas de los 
centros de día.

·Por nuestros jóvenes:
-Lucharemos por una oferta forma� va diversa y de 
calidad en nuestro municipio.
-Facilitaremos la implantación de empresas del 
sector del ocio juvenil.
-Construiremos un mínimo 100 viviendas públicas 
de alquiler para jóvenes y dotaremos de recursos 
la cartera de ayudas para la emancipación.

·Por nuestra infancia:
       -Remunicipalización de las guarderías públi    
cas. Serán 100x100 públicas.
        -Lucharemos por un servicio de urgencias   
pediátricas que suponga tranquilidad y la aten-
ción de nuestros hijos/as.

·Por nuestros comercios, Autónomos/as y PYMES:
       -Apostaremos por los/las emprendedores   
que quieran crear su empresa, con ayudas direc-
tas y microcréditos.
       -Apostamos por facilitar el aparcamiento 
gratuito a los clientes y vecinos/as que quieran 
comprar en Rubí. Trabajaremos para remunicipa-
lizar el parquing del mercado municipal.



“Proposem polí� ques per erradicar la pobresa i la marginalitat, 
però � ndrem tolerància zero amb els delinqüents”

Entrevista a ROBERTO MARTÍN, candidat de CIUDADANOS-PARTIDO DE LA CIUDADANÍA (C’s)

- Com és la candidatura de Cs?
- La llista de Cs és molt semblant a la de 
2019, està formada íntegrament per un 
conjunt de persones que viuen a Rubí, i 
que tenen com a objec� u voler millora la 
ciutat on viuen i han viscut tots els seus 
familiars. És una llista de gent treballado-
ra, entre les quals, evidentment, trobem 
diferents perfi ls, des d’arquitectes, funci-
onaris, mestres, professionals de la logís-
� ca, també treballadors de fàbriques, fi ns 
a comerciants. I a més és cremallera, és a 
dir, té gairebé el mateix número d’homes 
que de dones.
- Quin és l’objec� u de Ciudadanos a Rubí?
- Nosaltres ens presentem per governar la 
ciutat, formar part del govern de la nostra 
ciutat, i ser decisius. Nosaltres hem vingut 
a guanyar les eleccions de la nostra ciutat, 

tot sabent pels moments de difi cultat que 
passa la polí� ca de descrèdit infl ueixen 
molt alhora que el ciutadà o ciutadana vagi 
a votar, nosaltres tenim la confi ança que 
hem fet una bona tasca i hem arribat fi ns 
on ens han deixat, i el nostre compromís 
amb la ciutadania està intacte que el 2019.
- Amb quins par� ts pactarien i amb quins 
no?
- Estaríem disposats a pactar amb qualse-
vol par� t que � ngui un projecte de ciutat 
que sigui benefi ciós pels veïns i veïnes, a 
condició que no es� guin fi cats en algun 
procés de corrupció. Som capaços de par-
lar de tot amb totes les forces polí� ques 
democrà� ques. No pactaríem amb nega-
cionistes ni amb aquelles formacions que 
es� guin en contra de les llibertats de les 
persones.

“Som capaços de parlar de tot amb totes 
les forces polí� ques democrà� ques”

CRISTINA CARRASCO

- Quina valoració fa del man-
dat?
- Ha estat un mandat marcat 
per la pandèmia i la crisi eco-
nòmica i els veïns i veïnes de 
Rubí hem pa� t anys di� cils. 
En l’àmbit polític, aquests 
quatre anys no han servit per 
fer avançar la ciutat i s’han 
deixat de fer moltes coses 
importants per evolucionar, 
però és el que té, comptar 
amb un govern que anteposa 
interessos polí� cs als interes-
sos de la ciutadania.
- Ens pot donar exemples 
concrets?
- Sí, i molts. Per exemple, 
aquest govern ha gastat 
molts milions en comprar 
espais privats sense tenir-ne 
un projecte ni pressupost 
per fer res i ara se sumen a 
la llista d’equipaments pú-
blics tancats. O per exemple, 
con� nuem, després de molts 
anys, sense dotar la ciutat 
d’un parc públic d’habitatge 
protegit en condicions per a 
col·lec� us com el jovent o la 
gent gran.
- Un dels eixos del seu pro-
grama és la inseguretat. Creu 
que hi ha massa tolerància 
amb els delinqüents?
- La inseguretat és un dels 
principals problemes de la 
ciutat i, si guanyem les elec-
cions, des� narem tots els re-
cursos i esforços per millorar 
la seguretat. Així, proposem 
polí� ques per erradicar la po-
bresa i la marginalitat, però 
� ndrem tolerància zero amb 
els delinqüents. En aquest 
sentit, no per-
metrem que els 
delinqüents re-
incidents cobrin 
de l’administra-
ció cap ajuda 
social. Amplia-
rem els efec� us 
de la Policia Lo-
cal, però hem 
d’anar més enllà 
i millorar les se-
ves condicions, 
tant les instal-
lacions de la comissària, 
que estan molt degradades, 
com dotant-los de més eines 
tecnològiques i recursos. A 
més, els agents han de saber 
que tenen el suport de l’Ad-
ministració.
També farem comissaries i� -
nerants pels barris més con-
fl ic� us. Per nosaltres és molt 
important que la policia sigui 

al carrer. A més, la via pública 
ha de ser un lloc segur, però 
la deixadesa i la falta d’il-
luminació en algunes zones 
han fet que les persones 
amb males intencions campin 
lliurement i això no pot ser.
- Què li sembla la inicia� va 
de recuperar la figura del 
sereno?
- Una irresponsabilitat. El 
sereno es planteja des d’un 
contracte molt semblant si-
milar al que tenen les agents 
cíviques, que és passejar-se 
per la ciutat, però sense cap 
mena de potestat ni auto-
ritat. Què passaria si algú 
se’ls enfronta? I si la policia 

no pot assis-
� r-los quan els 
requereixin? 
És una irres-
ponsabilitat. 
I  més quan 
algunes zo-
nes són molt 
conflictives, 
especialment 
a la nit.
-  Una altra 
prioritat en el 
seu programa 

són les persones, i especial-
ment tres col·lec� us: gent 
gran, joves i infants. Quines 
són les propostes en relació 
amb la gent gran?
- És de jus� cia que la ciutat 
retorni a la seva gent gran 
tot allò que ens han donat. I 
per això, cal donar resposta 
urgent a les seves necessitats 
i acompanyar-los en un enve-

lliment digne. Rubí necessita 
més places de residència 
pública i Cs es compromet 
si governa a construir una 
residència pública nova mu-
nicipal i un centre de dia per 
a la gent gran. Amb diners 
públics i municipals. També 
crearem una línia d’autobús 
directe a l’Hospital de Ter-
rassa i apostem per la creació 
de la regidoria 60+, amb un 
regidor que s’encarregarà 
exclusivament de tots els 
afers relacionats amb la gent 
gran, que haurà d’atendre 
totes les necessitats i prendre 
bona nota de les carències, i 
es crearà la fi gura dels agents 

60+ per acompanyar en la 
seva vida diària la gent gran 
amb necessitats bàsiques 
com anar al metge o fer la 
compra.
- I pel que fa al jovent i a la 
infància?
- Pel jovent construirem 100 
pisos de protecció oficial 
per i establirem ajudes per 
a l’emancipació. També hem 
de treballar perquè les em-
preses privades d’oci � nguin 
interès i facilitats per instau-
rar propostes d’oci a la ciutat. 
I també apostem per oferir 
espais forma� us de qualitat, 
amb una proposta que s’ajus-
�  a la demanda real del teixit 

empresarial local.
Pel que fa a la infància, volem 
remunicipalitzar les dues 
escoles bressol públiques 
de ges� ó externa i hem de 
garan� r cos�  el que cos�  les 
urgències pediàtriques. Si la 
Generalitat no compleix amb 
la seva responsabilitat, serà 
l’Ajuntament qui ho faci.
- Les urbanitzacions con� nu-
en en el seu punt de mira.
- Fa anys que ho denunciem, 
estan deixades i oblidades. 
Aquest govern del PSC només 
se’n recorda quan estan a 
punt d’arribar les eleccions. 
Les urbanitzacions estan con-
demnades a ser espais mar-

ginals si no arriba un govern 
que comença per inver� r un 
mínim del 15% del pressu-
post anual de l’Ajuntament 
en els nuclis disseminats. Les 
urbanitzacions necessiten 
inversions, neteja i seguretat 
passiva, que no només és la 
seguretat policial, és tenir els 
boscos nets, tenir els espais 
preparats per si hi hagués al-
guna urgència i haguessin de 
ser evacuades. La mobilitat 

a les urbanitzacions és molt 
dolenta, no pot ser que una 
persona se les desitgi per ar-
ribar al centre, és una autèn-
� ca vergonya. Queda molt bé 
dir que les urbanitzacions són 
part de Rubí, però hem de 
demostrar que els impostos 
que paguen els nostres veïns 
i veïnes a les urbanitzacions 
serveixen per donar resposta 
a les seves necessitats.
- Un dels seus temes estrella 
en aquest mandat ha estat el 
de les plagues. Porta alguna 
mesura en el programa so-
bre això?
- No pot ser que tinguem 
la ciutat infestada de rates 
i cuques. És veritat que és 
impossible acabar amb to-
tes, però hem de tenir un 
pla d’erradicació de plagues 
i executar-lo segons les ne-
cessitats. Amb la sequera i 
l’emergència climà� ca això 
anirà a més i ja hauríem 
d’haver actuat.
- I en l’àmbit econòmic?
-En primer lloc, implanta-
rem ajudes i microcrèdits a 
interès 0 per la creació de 
noves empreses a la nostra 
ciutat. A les empreses que ja 
tenim, els hem d’ajudar amb 
ajudes directes per mantenir 
els seus negocis, els hi hem 
de facilitar la burocràcia i 
sobretot hem d’intentar que 
els impostos que paguen 
sigui equiparable als serveis 
que reben.

“Construirem 
una residència 

pública 
municipal i 

un centre de 
dia per a la gent 
gran. Amb diners 
de l’Ajuntament”

Roberto Mar� n 
és periodista de professió. 
És veí de Sant Jordi Parc.

“Hem de 
treballar 

perquè les 
empreses 

privades d’oci 
� nguin interès 
i facilitats per 
instaurar els 

seus negocis a 
Rubí ”
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PROPOSTES ELECTORALS DE VEÏNS PER RUBÍ

PROPOSTES GENERALS DE CIUTAT

-Increment de la seguretat, amb més efectius

de policia local, i reclamar més efectius de

Mossos

-Redactar un Pla Local de Seguretat

- Lluita contra les ocupacions conflictives

- Pla de manteniment urbà

- Pla de neteja

- Pla de verd urbà

- Lluita contra l’incivisme

- Nou Pla d’habitatge

- Nou Pla d’equipaments amb la construcció d’una 

nova piscina i biblioteques secundàries.

- Pla d’Ordenació Urbanístic realista i sostenible

- Negociació per desviar línies d’Alta Tensió

- Regularització de la plantilla municipal

- Lluita contra el clientelisme i l’amiguisme

- Màxima transparència

- Inversions en polígons industrials i nou model

de comerç

- Més polítiques actives adreçades a la gent gran

- Més atenció psicològica per als i les joves

- Polítiques socials per a lluitar contra l’exclusió

social i en defensa de la diversitat

- Potenciar la participació ciutadana

- Polítiques actives de LGTBIQ+

- Reivindicar un servei Sanitari de qualitat

- Impulsar activitats i d’oci per als joves

- Noves activitats culturals

- Potenciar les entitats culturals i preservació del pa-

trimoni històric

- Revisió del tipus impositiu de l’IBI equiparat a

la mitjana de la comarca

 

PROPOSTES CONCRETES 

PER A LES URBANITZACIONS

- Garantir un mínim % d’inversió anual a les urba-

nitzacions

- Pla de manteniment específic per a les

urbanitzacions

- Pla de neteja amb control rigorós

- Optimització del servei d’autobús i de rutes

- Pla realista a mitjà termini per a dignificar les

urbanitzacions

- Increment de seguretat i videovigilància

- Creació de nous equipaments

- Estudiar la instal·lació de noves deixalleries

(punt verd)

LA LLISTA:

6. Ismael Roque Rodríguez

7. Adrián Martínez Zamora

8. Asunción Donaire Mero

9. Antonio Barrera Camino

10. Marta Alonso Bernal

11. Montserrat Soriano Rico

12. Marta Juan Fernández

13. Jesús A. Mairal Cazcarra

14. Carlos Hernánez Tomás

15. Daniel Romero Díaz

16. Maitane Gabilondo López

17. Daniel Rubio de la Torre

18. José Luis Díez Ozores

19. Ana M. Fernández Baldovinos

20. Juan Sánchez Ferrer

21. Concepción Mañoso Sanz

22. Mónica Sarabia Calvo

23. Flor Peña Muñoz

24. Juan Carreira

25. Mario Navarro Bagán

2. Cristian Ruiz 
Villalba

5. Mercedes 
Rodríguez 
Ordóñez

3. Ricard Sarabia 
Calvo

4. Sònia Gómez 
Núñez

1. Antoni García Berea
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“Rubí necessita un canvi de govern: els problemes continuen 
sent els mateixos i amb un increment de la inseguretat”

Entrevista a TONI GARCÍA, candidat de VEÏNS PER RUBÍ (VR)

- Com és la llista de Veïns per Rubí?
- Som 32 persones, que podem dir 
que tots vivim a Rubí, fet que altres 
candidatures no poden dir, en parti-
cular el PSC, que han tingut regidors 
i regidores que no viuen a Rubí. És 
una candidatura molt transversal; 
edat, perfils professionals, sensibilitat, 
però que sí que tenim en comú que 
ens estimem Rubí, i volem que Rubí 
sigui una ciutat millor pel futur i que 
en de mica en mica ha anat girant les 
dinàmiques d’aquests últims 25 anys. 
Com a veïns i veïnes de Rubí, tenim un 
objectiu comú: transformar aquesta 
ciutat i convertir-la en un lloc digne per 
a nosaltres i les futures generacions.
- Reivindiquen el seu paper munici-
palista?
- Sempre. Estem cansats de les dinà-

miques dels partits polítics tradicionals 
que han governat Rubí o han donat 
suport als diferents governs, per això, 
vam decidir defensar els interessos 
de la nostra ciutat sense dependre de 
decisions polítiques d’àmbit supramu-
nicipal ni d’interessos de partit, que 
provenen de Barcelona o Madrid.
- Quin és l’objectiu del partit en les 
eleccions?
- Plantegem un projecte de canvi per la 
nostra ciutat, fonamentat en la gestió 
eficient dels recursos públics, la trans-
parència, la lluita contra la corrupció 
política, i la participació ciutadana. 
Tenim un equip preparat per estar al 
govern i assumir qualsevol responsa-
bilitat. Nosaltres volem ser claus en la 
governabilitat de la ciutat, i especial-
ment claus en el canvi de govern que 

Rubí necessita. 
Per això, el nostre objectiu és 

créixer i intentar donar alguna sor-
presa inesperada i en positiu. Alguna 
sorpresa que permeti aquest canvi de 
govern després de 20 anys d’un govern 
socialista que ha paralitzat la ciutat 
amb una gestió ineficient i ineficaç.
- Amb quins partits estarien disposats 
a pactar?
- Amb el Partit dels Socialistes, no. Ja 
vam dir fa quatre anys que nosaltres 
no farem alcaldessa a la senyora Ana 
M. Martínez ni per acció ni per omissió. 
I no hem canviat d’idea, més aviat al 
contrari. 

Amb la resta de forces, estem dis-
posats a parlar amb tothom perquè hi 
ha molts temes importants de ciutat 
que necessiten el màxim consens.

“El projecte de VR es basa en la gestió eficient dels recursos 
públics, la transparència i la participació ciutadana”

CRISTINA CARRASO

- Quina és la valoració de 
Veïns per Rubí sobre el man-
dat?
- Continuista. És la paraula. 
Continuem en la mateixa 
línia que quatre anys enrere. 
Rubí necessita un canvi. Els 
problemes de la ciutat con-
tinuen sent els mateixos, i 
amb l’afegit d’un increment 
important de la inseguretat i 
la delinqüència.
- Ha estat molt crític amb 
la incorporació d’En Comú 
Podem al govern.
- La suma d’En Comú Podem 
al govern del PSC no ha su-
posat cap canvi respecte a 
l’anterior mandat. Nosaltres 
creiem que s’han venut a les 
polítiques personalistes de 
l’alcaldessa, Ana M. Martínez 
per una qüestió d’interès 
personal i econòmic.
- La relació govern i oposició 
ha estat pràcticament nul·la.
- Ja era dolenta i ha em-
pitjorat en aquest mandat. 
Abans, quan el PSC necessi-
tava suport extern, que va 
trobar en Ciudadanos i PP, 
encara hi havia una mica de 
relació. Aquest mandat ha 
estat inexistent. Amb la suma 
de PSC i ECP ja tenien majoria 
absoluta, així que l’interès 
per dialogar amb l’oposició o 
escoltar les nostres propostes 
ha estat nul.
- Quins són, per vostè, els 
principals problemes de la 
ciutat?
- A més de la inseguretat, 
el manteniment i la neteja 
de la via pública té man-
cances greus i 
no són capaços 
de planificar un 
manteniment a 
curt i mitjà ter-
mini. Voreres, 
calçades, parcs, 
arbrat, mobiliari 
urbà i en gene-
ral tot l’espai pú-
blic està en mal 
estat per culpa 
d’aquesta man-
ca de planifica-
ció. En quatre 
anys el govern municipal no 
ha estat, una vegada més, ca-
paç d’iniciar la redacció d’un 
nou Planejament urbanístic, 
caducat des de fa dècades i 
no s’ha resolt el problema de 
l’aparcament. El centre urbà 
ha de ser per la gent, que 
pugui passejar, amb voreres 
amples i zones verdes, però 

continuem amb una ciutat 
grisa i on vianants, cotxes, 
bicis o patinets fan el que 
poden per conviure. Fa 30 
anys, Rubí, i concretament 
Les Torres, era un referent 
d’oci, el nostre jovent fa anys 
que ha de marxar fora per 
gaudir del seu temps lliure...
- Què faria per millorar la 
seguretat?
- En primer lloc, cobrir les 20 
vacants d’agents de la policia 
municipal i a mitjà termini, 
arribar a tenir 1,5 agent per 
cada mil habitants, que se-
rien 120 efectius. Ens hem 
de preguntar per què molts 
agents municipals fan la for-

mació aquí i 
així que po-
den marxen. 
Alguna cosa 
succeeix. En 
segon ter-
me, impul-
sar íem un 
pla local de 
seguretat , 
que analitzi 
tots aquells 
factors que 
in f lue ixen 
e n  l a  i n -

seguretat i la delinqüència 
d’un municipi i que reculli 
les mesures per donar so-
lucions. També proposem 
implementar un sistema de 
videovigilància en punts es-
tratègics del municipi per 
reduir la delinqüència i també 
l’incivisme. Més enllà d’això, 
cal treballar la tasca pre-

ventiva implicant totes les 
àrees de l’Ajuntament que 
siguin necessàries de forma 
transversal.
- Creu que la figura del sere-
no ajudarà a fer més sensa-
ció de seguretat?
- Tenim dubtes que sigui útil, 
perquè no són persones que 
tinguin autoritat i no són poli-
cies. Com a molt poden trucar 
a la policia o als mossos i això 
ja ho fan els mateixos veïns. 
Apostem pel patrullatge de 
policia a les nits no només 
al centre, sinó també a les 

urbanitzacions.
- Quines són les propostes 
per millorar el manteniment 
i la neteja de la via pública?
- El problema és la falta de 
planificació regular del man-
teniment. Si es fa una correc-
ta planificació, tot seria més 
fàcil. Nosaltres proposem 
incrementar la plantilla de la 
brigada d’obres, que conside-
rem que és molt curta per un 
municipi tan gran, per poder 
planificar un manteniment 
ordinari durant tot l’any, i un 
equip específic que estigui 

dedicat a solucionar incidèn-
cies viàries sobrevingudes. Al 
contracte de neteja se li ha 
d’exigir qualitat i s’ha de con-
trolar que es compleixin tots 
els requisits. També cal fer 
un manteniment dels parcs 
i especialment dels parcs 
infantils, alguns dels quals ja 
s’han de renovar.
- Ha mencionat problemes 
d’aparcament. Quines són 
les propostes en matèria de 
mobilitat?
- Des de Veïns per Rubí apos-
tem per revisar el pla de 

mobilitat i modificar les rutes 
del bus urbà perquè siguin 
més coherents amb les ne-
cessitats dels seus usuaris. 
Cal estudiar les opcions del 
bus a demanda que funciona 
amb èxit a altres municipis i 
incrementar el servei a les 
urbanitzacions, a més d’es-
tendre les rutes fins a Can 
Barceló i Ximelis, que ara no 
arriba el bus. 

També apostem per con-
nectar les estacions de Ferro-
carrils i Renfe, i per crear una 
xarxa de carrils bici que faci-
liti la mobilitat entre barris. I 
pel que fa als aparcaments, 
volem habilitar noves zones 
d’aparcament a l’extrara-
di, amb busos llançadores 
en hores punta, i prioritzar 
l’aparcament en bateria on 
es pugui i estudiar amb els co-
merciants i veïns l’ampliació 
de zones de rotació gratuïtes
- Les urbanitzacions han 
estat el seu cavall de batalla.
- Sí, fa molts anys que de-
nunciem la situació precària 
d’aquests nuclis de població. 
Nosaltres apostem per crear 
un pla de manteniment espe-
cífic per les urbanitzacions i 
per reforçar amb patrullatge 
específic i videovigilància els 
accessos. A més, cal solucio-
nar d’una vegada la manca to-
tal i absoluta d’equipaments 
a les urbanitzacions, creant 
biblioteques, parcs infantils, 
espais esportius i apropant 
serveis com la deixalleria 
municipal.

“Cal solucionar 
d’una vegada 
la manca total 

i absoluta 
d’equipaments a 

les urbanitzacions 
i reforçar-ne el 
manteniment i 
la seguretat” 

Toni García és l’alcaldable 
de Veïns per Rubí. És engi-
nyer tècnic d’obres i viu al 
centre de la ciutat.
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LA LLISTA:

6. Manuela Anguita Campos

7. Alba Aguila Mancho

8. Jordi Lopez Barrera

9. Joan Mirot Roig

10. Gisela Agüera Fernandez

11. Pau Puig Torres

12. Antonia Ocaña Molero

13. Mercè Hernandez Sucarrats

14. Joan Benet Congost

15. Juana Torres Ruiz

16. Marta Morata Mateo

17. Arcadi Bassegoda Clos

18. Josep Lluís Amador Teruel

19. Josep Navarro Tomas

20. Helena Fjula Tejerina

21. Zaira Toran Trujillo

22. . Meritxell Concha León

23. Ivan Hernaez Gu� errez

24. Albert Gimenez Serras

25. Belen Cañizar Bel

2. Esther �omez 
Alonso 

4. Pablo Lopez 
Gonzalez

3. . Mar� n Pretel 
Garrido

5. Jordi Simó 
Boladeras

1.Marina  Dolset
Mancho
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PROPOSTES ELECTO-
RALS DE L’ALTERNATIVA 
D’UNITAT POPULARPassem del gris al verd

Calen pulmons verds per a 
tothom: plantem més ar-
bres, recuperem la
riera, l’an� c camp de golf i 
creem el parc agrari.
Prevenim incendis!

Espais d’oci per les joves

Necessitem espais d’oci a 
la ciutat per a adolescents i 
joves: proposem crear un 
espai d’oci nocturn jove i 
públic, amb una programa-
ció estable, i amb la par� ci-
pació del jovent en la seva 
ges� ó.

Equipaments buits

Omplim de vida els equipa-
ments, en volem un a cada 
barri: Torres Massana, An-
� cs Cinemes, Edifi ci Ressò, 
C1413.
Creem una xarxa de centres 
cívics, amb espais de reunió, 
estudi, i una programació 
estable, propera, coordina-
da, par� cipada i per a totes 

les edats.
L’habitatge a Rubí

Volem inver� r 1.000.000€ 
a l’any en pisos de lloguer 
social a la ciutat i expropiar 
els habitatges buits a les 
en� tats fi nanceres.

La ciutat, per a les persones

El cotxe ocupa més del 80% 
de l’espai públic: fem dels 
carrers llocs d’estada i no de 
pas. Volem més transport 
públic i una bona xarxa de 
carrils bici. Fem de Rubí una 
lloc per a caminar, xerrar i 
per al joc infan� l.

Seguretat, per a totes!

Està comprovat que la segu-
retat no s’incrementa amb 
control i vigilància.
Promourem el civisme, la 
convivència, les xarxes ve-
ïnals i els recursos per a la 
mediació i resolució de con-
fi ctes. Són eines que ajuden 
a viure sense agressions i 
violències i en un entorn 

respectuós.
Propostes pel comerç

Hem proposat crear una 
moneda local de Rubí per 
impulsar el comerç de pro-
ximitat. Amb ella es podrien 
pagar ajuts en metàl·lic i fo-
mentar conductes cíviques.
L’experiència d’altres munici-
pis mostra que fi ns uns 90% 
dels diners en circulació, es 
queden a la ciutat.

Recuperem serveis públics!

Volem que l’Ajuntament ges-
� oni directament les escoles 
bressol, el Servei d’Atenció a 
Domicili i la neteja dels equi-
paments municipals.

A l’AUP treballem des dels 
feminismes, l’ecologisme i 

contra el feixisme i el racisme. 
L’Alternati va defensem el dret del 
poble de Catalunya i de tots els 

pobles a autodeterminar-se.

Tenim més de 180 propostes a 
www.auprubi.cat
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“Hi ha alternativa a la desgana general i al pessimisme, hi 
ha gent, com l’AUP, que no vol lucrar-se amb la política”

Entrevista a MARINA DOLSET, candidata de l’ALTERNATIVA D’UNITAT POPULAR (AUP)

- Una de les vostres prioritats és la 
lluita contra l’emergència climàtica.
- És clau, prop d’un 50% del nostre 
territori és entorn natural o rural i 
aquest s’ha de protegir a través del 
futur POUM. Rubí ha de passar del gris 
al verd. Nosaltres proposem plantar 
més arbres, hem de recuperar la riera 
i també l’antic camp de golf i crear un 
parc agrari, per potenciar la sobirania 
alimentària de la població local. I hem 
de redoblar l’oposició als abocadors i 
fer un front comú contra les extractives.
- Un dels temes estrella de campanya 
és la seguretat. Què en penseu?
- És un tema que hem treballat molt. 
Molts partits estan parlant de seguretat 
només en termes de policia i càmeres 
de seguretat i això és un gol de l’extre-

ma dreta, perquè no evita el delicte. 
Si la gent vol percepció de seguretat 
cal garantir coses bàsiques que no ho 
estan.

Cal anar a l’arrel del problema i no 
barrejar-ho amb l’incivisme, perquè 
acaba sent un caldo de cultiu per jugar 
amb la por de la gent. Per exemple, amb 
el tema de les ocupacions, cal posar el 
focus en les situacions de vulnerabilitat 
perquè el 70% d’habitatges ocupats són 
de grans tenidors i en aquests hi viu un 
30% d’infants i adolescents. S’ha d’am-
pliar molt la plantilla d’educadors, psi-
còlegs i serveis socials i omplir de vida 
espais on hi ha conflicte veïnal, com 
per exemple a Les Torres. I també cal 
dissenyar la ciutat perquè les persones 
se sentin segures i en això les dones hi 

tenim molt a dir! És un dels temes que 
es poden abordar amb el POUM.

- Com s’omplen de vida els barris?
- Amb equipaments dinamitzats. 

Tenim un bloc sobre el dret a gaudir 
de la ciutat i aquí cal que siguem crí-
tics amb la gestió dels equipaments. 
L’Ajuntament s’ha gastat 14 milions 
d’euros a comprar i llogar equipaments, 
però totes les propostes del govern es 
basen a fer Tours gratuïts pel Casino 
que no està ni inaugurat i que no s’hi 
farà mentre molts barris no tenen ni 
centre cívic. Volem equipaments a 
cada barri, hem de crear una xarxa de 
centres cívics, que ajudin a cohesionar 
el territori i donin vida. Crearem una 
programació cultural estable i un espai 
d’oci i lleure pel jovent.

“Rubí ha de passar del gris al verd: cal plantar més arbres, 
recuperar la riera i el camp de golf i crear un parc agrari”

MARTA CABRERA

-Quina valoració feu del 
govern del PSC i En Comú 
Podem?
-És una oportunitat perduda 
per les esquerres perquè 
no s’han vist grans canvis 
estructurals. Els comuns 
han quedat invisibilitzats 
pel PSC i s’ha continuat amb 
la línia de fum i titulars. La 
ciutat no ha canviat massa, 
pensàvem que la pandèmia 
podia ser una oportunitat 
per prioritzar, per exemple, 
el treball de cures, però no 
s’ha fet res. Bàsicament, 
perquè el govern decideix la 
seva política a cop de vot, per 
aconseguir-lo o no perdre el 
que té.
- I l’AUP, què ha fet a l’Ajun-
tament?
-Bàsicament som el grup que  
més treballa i això no depèn 
de si tenim un o tres regidors, 
sinó en com entenem la polí-
tica. Hem presentat 61 moci-
ons en aquest mandat, totes 
sobre el municipi, és a dir, 
que no són fotocòpies d’al-
tres pobles, i el 75% d’aques-
tes s’han aprovat o sigui que 
han generat consens. L’AUP 
és un partit diferent, som una 
cinquantena de persones 
participant i treballant en 
diferents àrees. També tre-
ballem temes que no estan 
a l’agenda política, com per 
exemple, la pobresa infantil, 
un tema que no dona vots, 
però que és molt important. 
Com pot ser que una tercera 
part de la infància a Rubí es-
tigui en aquesta 
situació i no sigui 
un dels temes del 
mandat?
- Serà el primer 
cop que l’AUP es 
presenta sense 
ACR. Us pot pas-
sar factura?
- Evidentment, 
ens sap greu que 
gent que ha tre-
ballat ens deixi de donar su-
port a l’assemblea, però cre-
iem que hi ha altres factors 
que afectaran el vot, com per 
exemple que el 29 de maig 
sigui festiu. Hi ha un clima 
d’abstenció generalitzada 
per l’enuig i la ràbia contra 
els partits, la gestió del post 
1 d’octubre amb una part del 
vot independentista enfadat 
i la pandèmia, que ens ha 
tornat una societat encara 
més individualista. Crec que 

tot això afectarà molt més 
que un partit ens hagi deixat 
de donar suport. A més, hi ha 
gent que hi continua a títol 
individual, perquè a l’AUP 
ho entenem així: no som una 
suma de partits, sinó una 
assemblea.
- Us preocupa l’abstencio-
nisme?
- No ens preocupa pel nostre 
vot, de fet nosaltres no deci-
dim les propostes en funció 
de si dona o no vots, sinó el 
què és millor per Rubí. Ens 
preocupa perquè debilita 
una part de la democràcia. 
Votar tampoc és la pana-

cea, el fet de no 
votar significar 
també exercir 
l a  d e m o c r à -
cia, però és un 
símptoma que 
la  gent restà 
allunyada de la 
política i aques-
ta ens agradi o 
no ens afecta.
- El vostre lema 

de campanya és ‘Hi ha al-
ternativa’.
Diem que hi ha alternativa 
a la desgana general i al 
pessimisme, hi ha gent, com 
l’AUP que no vol lucrar-se 
amb la política ni quedar-se a 
la cadira. De fet, a la llista de 
l’AUP hi ha bufetades per no 
entrar-hi perquè és molta fei-
na i un maldecap important...
Hi ha alternativa a totes les 
coses que ens han proposat 
i no ens agraden. Tenim una 

proposta per cada repte de 
Rubí, que pot generar més 
o menys conflicte, però ho 
plantegem. El PSC fa 20 anys 
que està al govern i d’aquests 
11 ha estat amb Esquerra 
com a soci de govern. Creiem 
que l’AUP ha d’estar més 
forta que mai perquè ha 
demostrat que amb la feina 
que fa presenta alternatives 
i ha d’estar present al Ple 
amb força.
- Quins són els eixos del 
vostre pla de mandat?
- Entre les nostres prioritats, 
hi ha el dret a l’habitatge, la 
recuperació dels serveis pú-
blics i la lluita contra l’emer-
gència climàtica. També és 

clau el tema de la mobilitat: 
només gent que no té el cul 
llogat, com l’AUP, pot impul-
sar aquest canvi. És prioritari 
millorar la connectivitat de 
les urbanitzacions i el Pinar 
amb el nucli urbà, amb trans-
port públic, però també amb 
voreres arbrades i carrils bici, 
així com pacificar l’avinguda 
de l’Estatut i la comarcal 
C-1413. Tampoc volem tenir 
abocadors i cal prendre mol-
tes decisions, com per exem-
ple instaurar el porta a porta. 
Sabem que genera rebuig en 
una gran part de la població, 
però és l’única solució que 
ens permet reduir residus. I, 
com sempre, defensem una 

rebaixa dels sous dels polítics 
i dels càrrecs de confiança
- Parlem d’habitatge, com es 
pot aconseguir més habitat-
ge social per la ciutat?
- Nosaltres proposem invertir 
almenys 1.000.000 € l’any 
en la construcció, rehabili-
tació i compra d’habitatge 
per ampliar el nombre de 
pisos de lloguer a la ciutat. 
Cal estudiar mecanismes 
d’expropiació d’habitatges 
buits de grans tenidors per 
al lloguer social, . És cert 
que expropiar habitatge no 
és fàcil, però hi ha fórmules 
per anar multant fins que el 
retornen. A Rubí hi ha molts 
pisos de grans tenidors i en-

cara que això no arreglaria 
el problema, sí que reduiria 
l’emergència. S’ha de ser 
valent i aplicar fórmules 
valentes: l’Ajuntament té els 
seus comptes amb el BBVA, 
doncs, si aquesta entitat es 
nega a cedir els pisos, el que 
cal fer és retirar els diners 

d’aquest banc. Al final no 
és tan important tenir bons 
gestors, sinó gent valenta, 
que sigui capaç de fer això.
- Quins serveis públics pro-
poseu recuperar per a gestió 
directa de l’Ajuntament?
- Les dues de les tres escoles 
bressol municipals que actu-
alment gestiona Florentino 
Pérez al qual li paguem 5 
milions d’euros cada any, la 
zona taronja, que ens costa 
272 mil euros cada any, el 
subministrament d’aigua que 
gestiona AGBAR... per posar 
algun exemple. L’AUP pro-
posa fer un pla de transició 
per a la internacionalització 
i millora dels serveis públics, 
on s’estudiïn les fórmules 
més viables i el calendari 
d’implantació.

“Defensem 
una rebaixa 

dels sous dels 
polítics i dels 

càrrecs de 
confiança”

“L’Ajuntament 
té els comptes 

al BBVA, si 
aquesta entitat 
es nega a cedir 
pisos buits, el 
que cal fer és 

retirar 
els diners 

d’aquest banc”

Foto de família de la can-
didatura de l’Alternativa 
d’Unitat Popular de Rubí, 
que està encapçalada per 
Marina Dolset, educadora 
social i veïna de Rubí. 
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PROPOSTES ELECTORALS DE JUNTS PER RUBÍ

1-  Una ciutat MÉS moderna, sense complexes, que sigui referent 
i que sigui model per a d’altres ciutats, i no al revés.

2-  Una ciutat MÉS cívica i segura, on tothom pugui ser lliure de 
moure’s per qualsevol carrer a qualsevol hora sense haver de 
tenir por de res, on els veïns i els comerciants � nguin els car-
rers i les façanes netes, on l’incivisme sigui socialment mal vist 
i cas� gat per l’Ajuntament.

3- Una ciutat MÉS neta i sostenible, amb més espais verds, amb 
una riera recuperada, amb un aire més respirable, amb una po-
lí� ca energè� ca sostenible i efi cient. 

4-  Una ciutat amb MÉS cura de les en� tats i associacions de la 
cultura popular, on les en� tats � nguin el protagonisme i acom-
panyament que mereixen, on la nostra llengua i la nostra cultura 
siguin protagonistes de la vida rubinenca. 

5- Una ciutat amb MÉS oportunitats per tothom, amb MÉS cohe-
sió social. Vull un rubí que no sigui ciutat dormitori de ningú; vull 
un Rubí on tothom que vulgui hi pugui viure, estudiar, treballar 
i tenir espais de lleure. 

LA LLISTA:

6. Josep Puigventós Nicolau

7. Georgina Rufé i Cortés

8. Javier Aaron Fernandez 

9. Maria Teresa Argudo Casas 

10. Fco. Javier Mar� nez Espinola

11. Maria de la Cruz Bou Sánchez 

12. Arnau Domènech Pellicer

13. Maria Àngels Solà Mar� 

14. Emily Paulina Zambrano 

 15. Marc Ricart Quesada

16. Maria dels Àngels Rufé Jorba

17. Francesc Mar� nez Torrents

18. Magda Vives Soler

19. Rosa M. Campamà Corbinos

20. Gabriel Oliver López 

21. Pilar Ansó Gómez

22. Dani Piquer González 

23. Berta Natalia Reverdin Eff ron

24. Manuel Martori Bolart

25. Anna Gallart Lombarte 

2. . Elvira Gue-
rrero Al� sent 

4.Maria Àngels 
Ruiz España

3. Carles Pujante 
Gargallo

5. Manel Bamala 
i Royo

1. Ivan  Vila  i Romero
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“Estem convençuts que és el moment adequat per fer 
el canvi: Rubí necessita sant jove i aire fresc”

Entrevista a IVAN VILA, candidat de JUNTS PER CATALUNYA-RUBÍ (JXR)

- Com és aquesta candidatura de Junts?
- És una candidatura molt transversal, 
sé que pot semblar tòpic, però és que 
és una realitat. Ha fet una aposta molt 
forta per la cultura, pel comerç i per la 
seguretat. Així ho denoten els noms tan 
rellevants, com en el cas de la cultura de 
membres reconeguts d’en� tats culturals 
com en Carles Pujante, Manel Bamala o 
Josep Puigventós. En l’àmbit del comerç 
tenim nous empresaris com el Marc 
Ricard o autònoms com jo mateix, del 
teixit veïnal comptem amb el Javier 
Fernández, i del món espor� u candi-
dats com Francesc Martínez o Emily 
Zambrano. És una candidatura amb 
uns perfi ls professionals molt diversos 
per poder fer realitat els canvis que la 
ciutat necessita

- Per què Rubí en posi� u?
- És la nostra manera de ser i de fer. 
Som una candidatura en posi� u, evi-
dentment que quan les coses no es fan 
bé s’ha de denunciar i s’han de cri� car, 
però la ciutadania ha de conèixer quin 
és el projecte de cada par� t polí� c. Per 
això nosaltres vam triar aquest eslògan 
de Rubí en Posi� u i estem fent campa-
nya explicant propostes. Rubí necessita 
la nostra energia i les nostres ganes per 
transformar la ciutat. No som la candi-
datura dels enfadats o dels cansats, som 
el Rubí en posi� u.- 
- Tot i no tenir representació en el Ple, 
com valoren aquest mandat?
- Ha estat desolador, tant govern com 
oposició han viscut còmodes en els 
seus respec� us papers. El govern amb 

una majoria absoluta que els sustenta 
sense escoltar a la resta del grup ni a la 
ciutadania. I l’oposició sense exercir com 
a tal... i han congelat les ganes de canvi 
en els úl� ms 4 anys. Junts vol posar punt 
fi nal a uns governs que no ens convenen 
perquè no han aconseguit transformar 
aquesta ciutat. Nosaltres volem cons-
truir en posi� u, i molt lluny de la guerra 
bruta que ens han � ngut acostumats a 
aquests úl� ms 4 anys tant govern com 
alguns par� ts de l’oposició.
- Quin és el vostre objec� u electoral?
- Esperem que a par� r del 28 del maig 
aquesta ciutat es tenyeixi de color 
turquesa i puguem ser la clau del futur 
govern municipal, un govern que im-
pulsi la regeneració que aquesta ciutat 
necessita.

“Tenim l’oportunitat de posar punt fi nal a uns 
governs que no han aconseguit transformar Rubí”

CRISTINA CARRASCO

- Per què va decidir presen-
tar-se com a candidat de 
Junts a Rubí?
- La meva vocació de servei 
públic em va portar a fer el 
pas a presentar-me a la candi-
datura de Junts per Catalunya 
a Rubí. Vaig pensar que era el 
moment idoni per començar 
a par� cipar en la polí� ca des 
d’un altre vessant, ja que jo 
vaig entrar en el món de la 
polí� ca fa molts anys quan 
era jovenet, tot i que no 
ac� vament. Després a par� r 
del 2015, vaig par� cipar més 
ac� vament però sempre des 
d’una segona posició. Ara he 
decidit fer el pas a la primera 
línia per responsabilitat i per 
una vocació de servei públic. 
Estem convençuts que és el 
moment adequat per fer el 
pas, la ciutat necessita sang 
jove i aire fresc.
- Junts no va aconseguir re-
presentació en les darreres 
municipals. Creieu que això 
canviarà enguany?
- En 2019 van confluir di-
versos factors que ens van 
fer perdre la representació 
al Ple. Ara hem encetat una 
nova etapa, amb esperança 
i il·lusió. El nostre projecte 
ha atret persones rellevants 
de la ciutat que s’han volgut 
sumar a la candidatura. Hem 
treballat moltes propostes i 
tenim moltes idees, ho hem 
demostrat des que em van 
nomenar candidat al no-
vembre, som de fet l’única 
candidatura que hem explicat 
part del programa electoral 
en els darrers mesos, ens ho 
hem pres molt seriosament. 
Al fi nal ens deixem de discur-
sos grandiloqüents, al nostre 
programa electoral tenim 
propostes realistes i que es 
podran dur a terme, i això la 
ciutadania ho aprecia i ho va-
lora, perquè els rubinencs el 
que volen és tenir una ciutat 
més dinàmica, més neta, més 
amable i amb més seguretat.
- Com és el programa elec-
toral de Junts per fer realitat 
aquest canvi?
- L’hem dividit en 5 eixos: 
Una ciutat més moderna, 
més cívica i segura, més neta 
i sostenible, amb més cura de 
les en� tats i de la cultura po-
pular i amb més oportunitats 
per tothom. Una ciutat sense 
complexos i que sigui referent 
per altres ciutats.
- La seguretat és una de 

les preocupacions dels ru-
binencs. Què proposeu en 
aquest àmbit?
- La seguretat és una prioritat 
per nosaltres. És un tema que 
s’ha d’abordar amb urgència. 
Hem elaborat, a partir de 
trobades amb policia, veïns i 
comerciants, un decàleg amb 
propostes de seguretat per 
implementar als barris, a les 
urbanitzacions i amb especial 
cura als eixos comercials i que 
em comprometo a posar en 
marxa si governem. Propo-
sem augmentar el nombre 
d’agents de la policia local, 
instaurar el patrullatge a peu 
i també patrulles de paisà, a 
més de dotar de més recur-
sos tecnològics els agents. 
També elaborarem mapes 
delinqüencials, per saber 
on reforçar la seguretat i 
crearem una unitat policial 
específi ca de referència per 
a les urbanitzacions. A més, 
volem establir un servei de 
bus nocturn, amb el sistema 
de parada a demanda, i taxi 
nocturn, amb tarifes sub-
vencionades quan no hi hagi 
bus urbà. També estudiarem 
la possibilitat d’obrir comis-
saries de Districte i lluitarem 
contra les ocupacions con-
fl ic� ves.
-Un dels eixos destacats del 
seu programa és la cultura 
i el suport a en� tats. Expli-
qui’ns quines propostes fan
-Rubí té un problema im-
portant amb la cultura, cada 
pressupost anual es redueix la 

par� da per cultura. Nosaltres 
el que volem és incremen-
tar-lo un 50% per posar-lo a 
la mitjana comarcal. No ens 
podem quedar només amb 
la Festa Major i els 40 prin-
cipals. Estem en una època 
complicada econòmicament, 
i nosaltres apostem perquè 
es facili�  l’accés a la cultura a 
persones amb pocs recursos. 
A més, cal fer una aposta fer-
ma per divulgar la programa-
ció cultural, perquè el teixit 
cultural de la ciutat fa moltes 
i interessants propostes. I 
volem impulsar una ofi cina 
d’en� tats, un punt d’atenció 
per dotar-los i ajudar-los en 

els tràmits que necessitin 
tant per subvencions com 
pel seu dia a dia i crear un 
hotel d’en� tats, on reunir-se 
i organitzar ac� vitats.
- Els comerciants con� nuen 
reclamant un millor accés 
als eixos comercials. Què en 
pensa?
- L’ajuntament improvisa en 
totes les qües� ons relacio-
nades amb la mobilitat i el 
disseny de la ciutat. La nostra 
recepta és la planificació i 
el consens amb la resta de 
partits i els veïns afectats. 
Convocarem la Taula de Mo-
bilitat per generar aquest 
consens. Hem de promoure 

la mobilitat sostenible sense 
fer la guerra al cotxe, ens 
hem d’agafar a la idea dels 
aparcaments dissuasoris i de 
pupil·latge. L’autobús urbà ha 
de ser compe� � u, no pot ser 
que � nguem un tren a Barce-
lona cada cinc minuts i un bus 
per Rubí cada 30 minuts. Cal 
crear espais agradables per 
passejar, i d’altres on puguin 
circular pa� nets i bicicletes. 
Hem de fer fàcil que veïns 
dels barris i les urbanitzacions 
vinguin a comprar a Rubí. Al 
comerç local trobem proxi-
mitat, qualitat i una atenció 
excel·lent. Facilitem la vida als 
veïns i també als comerços.
- I sobre la mobilitat a peu?
- És tota una aventura pas-
sejar per la ciutat, i sobretot 
per la gent amb mobilitat 
reduïda, ja que la ciutat està 
plena de voreres estretes i de 
carrers poc accessibles, on 
conviuen vianants i vehicles. 
Cal posar al dia la ciutat i 
modernitzar-la. El transport 
públic necessita una reestruc-
turació dels horaris i dels i� -
neraris perquè realment doni 
resposta a les necessitats dels 
ciutadans. Una de les nostres 
propostes era allargar la línia 
4 fi ns al Pinar i millorar, evi-
dentment, el servei de bus 
urbà a les urbanitzacions, que 
és molt defi cient. Proposem 
un servei d’autobús o taxi 
a demanda, per persones 
amb un cert risc com dones 
o gent gran.
- Quines són les propostes 
de comerç?
- El comerç està molt obli-
dat, fi ns i tot ERC que havia 

ocupat la regidoria durant 
molts anys, no fa propostes 
realistes. A Junts entenem 
el comerç, jo mateix soc co-
merciant, i tenim propostes 
per acompanyar i dinamit-
zar el teixit comercial. Per 
exemple, un pla de millora 
de la façana comercial i de 

les característiques estèti-
ques i arquitectòniques del 
comerç. Farem que no tan 
sols no � nguin difi cultats per 
demanar permisos i llicències 
sinó que es bonifi qui i s’ajudi 
a qui prengui mesures per fer 
que el seu comerç sigui més 
maco i atrac� u. Si la façana 
comercial és correcte, vin-
dran més comerços a la ciutat 
i més franquícies. Hem de 
buscar diversitat comercial, 
i que a Rubí s’hi pugui trobar 
de tot. També proposem 
recuperar les bonificacions 
per noves contractacions en 
el sector comerç, que van 
funcionar molt bé. A més, 
s’ha d’enfortir l’associacio-
nisme comercial. Farem tot el 
possible per no veure tantes 
persianes baixades com ara, i 
que trobem a Rubí tot el que 
necessitem.

“La cultura per 
a nosaltres és 
una prioritat, 

volem impulsar 
una ofi cina 

d’en� tats i un 
punt d’atenció 
per ajudar-les ”

Ivan Vila, de 38 anys, 
va estudiar Marke� ng 
i Relacions Públiques. 
Restaurador i autònom. 
Veí del c. Sant Cugat
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“Les nostres prioritats són 
la seguretat, l’habitatge i la sanitat”

Lluís Viñas, a la plaça Pere Esmendia. 

REDACCIÓ

Som-hi està integrat en la 
marca Ara, Pacte Local, una 
coalició del PDeCAT i els mu-
nicipalistes Ara Catalunya. El 
projecte té el suport d’altres 
par� ts com Centrem, on milita 
el rubinenc Lluís Viñas, qui es 
presenta a Rubí liderant la 
candidatura de Som-hi Rubí.
- Què és Som-hi Rubí? 
- Som un par� t municipalista 
que vol defugir de la situació 
polí� ca que ha viscut Catalu-
nya als darrers anys, on s’en-
fronten bons contra dolents. 
Som una formació de centre 
on tenen cabuda totes les 
idees siguin independen� stes, 
nacionalistes,...
- Quines són les prioritats en 
l’àmbit municipal?
- Les nostres prioritats són 
la seguretat, l’habitatge i la 
sanitat, així com la mobilitat 
o el comerç.
- Ens pot explicar alguna de 
les seves propostes pel que 
fa a seguretat?
- Som par� daris de prevenir 
els confl ictes abans que gene-
rin inseguretat. Per exemple, 

hi ha un gran índex d’aban-
donament escolar i això s’ha 
de corregir. Tota la gent indo-
cumentada que arriba aquí, 
han de conèixer els seus drets, 
però també que tenen deures. 
També cal més habitatge soci-
al i acabar amb l’ocupació que 
generar confl ic� vitat. L’ocu-
pació és un delicte. No pot 
ser que en aquest país valgui 
més un � quet de pizza que un 
contracte d’un propietari. En 
aquest país estem instal·lats 
en el bonisme i hem de ser 
més durs, la gent es creu que 

té tots els drets i cap deure i 
no és així. No podem deixar 
els deures en mans de la dreta 
i l’extrema dreta, és una qües-
� ó de convivència.
- Alguna proposta destacada?
- El tema de reclamar un 
hospital és molt important i 
demanar un nou CAP perquè 
Rubí ja el necessita. Millorar 
la mobilitat, afavorir la càr-
rega i descàrrega pel comerç 
i controlar els patinets que 
van a tota pas� lla per l’illa de 
vianants també són mesures 
necessàries. 

“Tenim il·lusió, ambició i 
compromís amb la ciutat de Rubí”

Membres de Valents, en una paradeta. 

REDACCIÓ

Roberto Torrecilla, que va ser 
el número 6 a les llistes de 
Ciutadans a Sant Cugat en les 
eleccions municipals del 2019, 
serà el candidat de Valents 
a l’alcaldia de Rubí per a les 
eleccions municipals del 28 
de maig.
- Per què es presenta a Rubí?
- Jo provinc de ciutadans i 
en l’agrupació de Sant Cugat 
he estat afiliat de base, he 
estat vocal d’associacions i 
coordinador. El maig del 2022 
em vaig donar de baixa del 
par� t i després vaig conèixer 
el projecte de Valents. Em 
vaig començar a interessar 
per aquest projecte basat en 
el municipalisme. El par� t em 
va oferir encapçalar la llista a 
Rubí per la meva experiència 
i vaig acceptar perquè tinc 
vinculació a Rubí, tot i que no 
hi visc. Crec que a Rubí hi ha 
una bona base per a desenvo-
lupar el projecte de Valents i 
volem aconseguir que hi hagi 
implantació de Valents en tots 
els municipis.
- Com és la candidatura que 

presenten?
- La número 2 és M. de los 
Àngeles García, comerciant 
del centre. En els primers llocs 
són persones rubinenques 
vinculades amb la ciutat. Tot 
i que és un projecte nou i 
molt jove tenim un lema clar: 
il·lusió, ambició i compromís 
amb Rubí. Hem fet un progra-
ma per fer un Rubí molt millor.
- Quins són els eixos d’aquest 
programa?
- La seguretat, el manteniment 

i la neteja de la via pública, 
l’ocupació i la mobilitat.
- Quines serien les propostes 
destacades?
- Crear una segona comissaria 
de policia al centre, revisar el 
contracte de la neteja viària 
perquè la ciutat necessita 
un manteniment con� nuo i 
no només a quinze dies de 
les eleccions i un campus de 
formació professional per 
formar i garantir l’ocupació 
del jovent.

Nerea Andrés, candidata de Vox Rubí, es presenta 
amb el lema ‘Cuida Rubí, Cuida lo Tuyo’

La candidata de Vox, durant l’inici de campanya. 

REDACCIÓ

Nerea Andrés encapçala la 
candidatura de Vox a Rubí, 
que es presenta amb el lema 
‘Cuida Rubí, cuida lo tuyo’. 
Andrés, que es va presentar el 
2019 com a candidata a Sant 
Cugat, ha explicat a Ràdio 
Rubí que és rubinenca, que 
ha estudiat a Maristes Rubí i 
que viu a Ca n’Oriol.

Pel que fa al programa 
electoral de Vox, aquests es 
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basen en la inseguretat, la 
mobilitat i els ajuts econò-
mics.

En matèria de segure-
tat, el par� t defensa l’incre-
ment del nombre d’efec� us 
d’agents de la Policia Local i 
els recursos que necessi� n 
“perquè apliquin la llei sense 
restriccions ideològiques”. 
També proposen noves de-
pendències de policia Local 
ubicades a les urbanitzaci-
ons i la creació d’una Unitat 

de Prevenció Antiokupa. A 
més consideren necessàries 
iden� fi cacions massives en 
els punts més conflictius 
de Rubí. A més, volen que 
l’Ajuntament es personi com 
a acusació popular contra 
màfi es narco-okupas, roba-
toris organitzats i violacions 
en manada.

També defensen acabar 
amb les subvencions a “xirin-
guitos ideològics” i la supres-
sió de les àrees d’Igualtat, so-

lidaritat, Cooperació Interna-
cional, Par� cipació Ciutadana 
i Memòria històrica i des� nar 
els diners en la ciutat.

En mobilitat, s’oposen 
frontalment a la futura zona 
de baixes emissions per tal 
que qualsevol vehicle de 
motor pugui accedir i circular 
per Rubí. Autobusos directes 
a l’Hospital de Terrassa i 
una ciutat més amable per 
a persones amb diversitat 
funcional.



“Proposem construir una plataforma que cobreixi part de 
la Riera i pugui acollir un miler de places d’aparcament”

Entrevista a JUAN JOSÉ GINER, candidat del PARTIT POPULAR (PP)

CRISTINA CARRASCO

- Com és la llista que en-
capçala?
- Plural i diversa com és la 
ciutat de Rubí. Hi ha gent 
d’aquí, però també equatori-
ans, peruans, un marroquí... 
ciutadans de Rubí Gent amb 
experiència i també joves, 
persones del món de les 
en� tats com el president del 
Centro Aragonés, Francisco 
Gracia. És una llista repre-
senta� va de la ciutat
- Creuen que recuperaran 
la presència al Ple que van 
perdre l’any 2019?
- Aquest és el nostre ob-
jectiu. I volem tornar per 
fer avançar, és a dir, per fer 
avançar una ciutat que té 
moltes carències i que neces-
sita una gran transformació 
per ser el Rubí que tots els 
rubinencs i rubinenques es 
mereixen.
- Com és el programa elec-
toral que presenteu?
- Es basa, per una banda, 
en l’ideari del Par� t Popular 
que és el nostre ADN, són 
principis com la llibertat, la 
convivència, l’atracció d’em-
preses, la baixada d’impos-
tos, la cultura de l’esforç... 
i per l’altra banda, són les 
propostes que nosaltres 
defensem per la ciutat. Rubí 
necessita més seguretat 
ciutadana, més ocupació, 
menys impostos, més pro-
tecció pels autònoms, ajuts 
a les famílies treballadores...
- Quines són les propostes 
en matèria de seguretat?
- Alcaldia ha de portar direc-
tament Seguretat i Via Públi-
ca, sense delegar. Nosaltres 
proposem més presència 
policial a barris, carrers i 

comerços i dotar la Policia 
Local amb més efectius i 
més recursos. També cal 
incrementar el patrullatge en 
les urbanitzacions i traslla-
dar la comissària municipal 
a Les Torres, al costat del 
Rubí Forma. A més, és molt 
important lluitar contra les 
màfi es okupes.
- Com plantegen fer front a 
les màfi es okupes?
-Creant una ofi cina an� oku-
pa a Proursa i un Grup Es-
pecial d’Intervenció Ràpida 
de la Policia. S’ha d’aplicar 
estrictament la normati-
va municipal sobre sorolls, 
consums de substàncies, 
etc en zones de confl ic� vi-
tat per ocupacions. A més, 
creiem que hem de donar 
suport als propietaris legals 

d’aquests habitatges amb 
ajuts econòmics després del 
desallotjament i exempcions 
d’impostos durant tot el 
temps que duri l’ocupació. 
També proposem treure 
l’empadronament en cas 
d’ocupacions i realitzar un 
registre d’aquests.
- En el pla urbanís� c, quin 
model de ciutat volen?
- Cal aprovar el Pla d’Or-
denació Urbana Municipal 
(POUM), és molt urgent per-
què la ciutat pugui avançar. 
Hem d’atraure nous inver-
sors als polígons de la ciutat, 
on hi ha moltes naus buides. 
Tenim un projecte de zona 
d’oci i restauració a la zona 
de la Bombonera al parc de 
Ca n’Oriol i un projecte de via 
verda de 7 km de Can Barceló 

fi ns al Pont de Can Xercavins 
i una altra a l’alçada de la 
BBraun. També proposem un 
pont de vianants que uneixi 
la Plana del Castell i l’Escardí 
vol. Altres propostes són una 
plataforma que cobreixi part 
de la riera i pugui acollir un 
miler de nous aparcaments. 
I tenim un pla especial per a 
les urbanitzacions.
- Quin és aquest pla?
- Les urbanitzacions són part 
de Rubí i paguen els seus im-
postos. Cal dotar-les de tots 
els equipaments espor� us, 
socials i de lleure i oci que 
necessiten, creant una xarxa 
de centres cívics. També cal 
incrementar la freqüència 
del transport públic entre 
les urbanitzacions i el centre.
- Alguna proposta destacada 

més?
- Un pla de manteniment de 
la via pública i el material 
mobiliari, amb noves vore-
res, reparació de l’asfaltatge 
i més il·luminació, millorar 
la mobilitat a tota la ciutat i 
més oci per a joves, així com 
establir més ajuts a les famí-
lies treballadores com servei 
d’acollida escolar gratuït i 

ajudes directes a cada nen 
de 200 € a principis de curs. 
I, per descomptat, defensar 
el bilingüisme a les aules.
- Quin és l’objec� u per al 28 
de maig?
-Aconseguir representació a 
l’Ajuntament, intentar passar 
a ser una força decisiva en 
el Ple i defensar les nostres 
idees per una ciutat millor.

Juan José Giner és 
tècnic especialista 
en Electricitat 
industrial i 
clima� tzació. 
També té 
formació 
en Ciències 
Polí� ques i de 
l’Administració 
Pública.
Fotografi a: 
Carla Abril

LA LLISTA:

1. Juan José Giner 
Espinosa

2. Juan Carlos Boronat
3. Sonia Gonzalez Moya
4. Miguel Romero Llorente
5. Emilia Alcala Tamayo
6. Montserrat Ruiz Giner
7. Adrian Fdez. Gadella
8. Miguel Alberto Guzman
9. Jose Luis Garrido Delgado
10. Izaskun Ortega Gonzalez
11. Ramon Verdu Saez
12. Felix Ecuador Barzola
13. Yaiza Guirado Jimenez

14. Jairo Peralta Languidey
15. Ana Callejon Andreu
16. Guillermo Redondo
17. Francisco J. Gracia
18. Shirley Jhannet Ramos
19.  El Mofadel Abaou
20. Inmaculada Fajardo
21. Exsar-George Balseca
22. Aurora Romero Aguilar
23.  Josefa Montañez Garcia
24. M. Teresa Alcantara
25. Rafael Paez Valero
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Tots els partits coincideixen en prioritzar el Pla 
d’Ordenació Urbanística pel pròxim mandat

DEBAT DELS CANDIDATS SOBRE URBANISME, organitzat pel Col·legi d’Arquitectes de Catalunya

LARA LÓPEZ

El Col·legi d’Arquitectes de 
Catalunya ha organitzat el 
primer debat entre els can-
didats a les eleccions muni-
cipals, centrat en el model 
urbanístic de ciutat. A l’acte 
han participat la majoria 
dels partits representats al 
Ple – Esquerra, En Comú 
Podem, Ciutadans, Veïns per 
Rubí i l’Alternativa d’Unitat 
Popular (AUP) – a excepció 
del PSC – i dos partits sense 
representació actual al con-
sistori: Junts per Catalunya i 
PP. Carles Pujante, Roberto 
Martín, Andrés Medrano, 
Jordi Simó, Juan José Giner 
i Xavier Corbera han partici-
pat en el debat, conduït per 
Lídia Juste, ex directora de 
Ràdio Rubí.

Entre els participants en 
l’acte, hi ha hagut consens 
generalitzat en la necessitat 
urgent de portar endavant 
un nou Pla d’Ordenació Ur-
banística Municipal (POUM), 
després de 26 anys d’intents 
de renovació sense èxit. Par-
tits com l’AUP, ECP o Veïns 
per Rubí han defensat la 
participació ciutadana i d’en-
titats en aquest projecte. 
Jordi Simó (AUP) ha destacat 
que la implicació de la ciuta-
dania i teixit associatiu ha de 
fer-se a través d’un “procés 
de participació vinculant, 
real i obert”, mentre que 
Toni García (Veïns per Rubí) 
ha assenyalat la necessitat 
d’un “pacte polític” per a 
la seva aprovació. Xavier 
Corbera (ERC) ha apostat 
per un creixement industri-
al i demogràfic limitat, no 
expansiu.

Per la seva banda, An-

drés Medrano (ECP) ha afir-
mat que el nou POUM s’ha 
de centrar a mantenir i pro-
tegir l’espai natural, amb un 
espai urbà més compacte 
que faciliti la mobilitat. 

El regidor del Servei de 
Sostenibilitat i Medi ha ex-
plicat que actualment s’es-
tan realitzant modificacions 
puntuals del Pla General 
d’Ordenació Urbanística 
(PGOU), com el projecte de 
transformació de l’àrea de 
Pich Aguilera, al sud del po-
lígon industrial de La Llana 
o el desenvolupament resi-
dencial i econòmic al vapor 
Nou, a la banda dreta de la 
riera. Des de l’AUP conside-
ren “una errada greu” aques-
tes actuacions puntuals i de-
manen que la revisió del pla 
urbanístic determini futures 
actuacions urbanístiques.

Tots els representants 
polítics han defensat el can-
vi cap a una mobilitat més 
sostenible, prioritzant els 
vianants, bicicletes i trans-
port públic i un model de 
ciutat amb creixement; una 
ciutat amb més espais verds 
a tots els barris; ampliació 
de la xarxa d’equipaments 
municipals amb nous centres 
cívics, biblioteques i pisci-
nes municipals; o la creació 
d’aparcament dissuasiu al 
voltant del nucli urbà

Entre les noves idees es-
pecífiques portades al debat, 
la creació de 2 línies circulars 
de tramvia, proposada per 
Junts per Rubí; inversió en 
tecnologies per a la millora 
de la il·luminació i la reco-
llida de residus, per part 
de Ciutadans; o la proposta 
dels comuns d’un gran parc 

natural entre els ponts de 
Sant Joan i Can Claverí. 

Un dels temes que més 
ha preocupat el públic as-

sistent ha estat la transfor-
mació i reducció de trànsit a 
l’avinguda de l’Estatut. Toni 
García considera que és “una 

ferida històrica”, que ha de 
ser reconvertida de carretera 
a via urbana. 

Per la seva banda, An-
drés Medrano ha demanat 
un desviament de gran part 
dels cotxes cap a altres vies 
de gran capacitat i eliminar 
els carrils d’acceleració de 
l’inici de la via per reduir la 
mobilitat; mentre que Jordi 
Simó ha defensat una gran 
remodelació de l’avinguda, 
habilitant carrils bici i donant 
prioritat als vianants.

El Partit Popular ha estat 
protagonista de la proposta 
més controvertida del debat: 
el projecte per cobrir part de 
la riera per construir 1.000 
places d’aparcament, que 
ha posat en contra a la resta 
de partits presents al debat. 

Roberto Martín, de Ciu-
tadans, ha qüestionat la seva 
viabilitat, citant informes de 
l’Agència Catalana de l’Aigua 
(ACA) contraris a qualsevol 
actuació sobre aquest espai 
natural.

A B O G A D O S

www.sangerabogados.com
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El debat no va comptar amb la presència de cap candidat del PSC. 
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REDACCIÓ

Junts per Catalunya a Rubí ha 
fet pública una de les seves 
grans propostes: “Trans-
formar 10 places grises de 
Rubí en places verdes” com 
a solució per a l’adaptació 
al canvi climàtic i perquè 
aquestes puguin servir com 
a refugis. Segons l’alcaldable 
de la formació, Ivan Vila, a 
més es convertirien en “llocs 
agradables per passejar i 
fer-hi activitats de relació ha-
bituals”.

Segons Vila, la seva for-
mació té intenció canviar la 
fesomia de deu places, ac-
tualment encimentades o de 
sorra i amb poques ombres, 
amb diverses solucions ba-
sades en la natura per evitar 
generar el que el conegut 
efecte illa de calor.

Entre aquestes mesures, 

Junts Rubí proposa transformar 10 places 
grises d’arreu de la ciutat en places verdes

proposen aprofitar les condi-
cions naturals de cada plaça, 
minimitzar la pavimenta-

Vila, amb alguns membres de la candidatura de Junts. 

Cs denuncia al jutjat la retirada 
d’una multa a una regidora i 
l’Ajuntament nega els fets 

REDACCIÓ

Arran d’una denúncia in-
terposada el juny de 2022 
per Ciutadans Rubí (Cs), el 
Jutjat número 2 de Rubí 
investiga al cap de la Policia 
Local, Oriol Sánchez, i al 
tinent d’alcaldia i regidor, 
actualment de Mobilitat 
i Planificació Urbanística, 
Rafael Güeto, per presump-
tes delictes de prevaricació, 
tràfic d’influències i falsifi-
cació de document públic. 
Segons la denúncia de Cs, el 
motiu és haver eximit una 
altra regidora, Maria Mas, en 
l’actualitat cap de gabinet, 
de pagar una multa per apar-
car malament i també de la 
taxa de la grua que va retirar 
el seu vehicle. A través d’un 
comunicat l’Ajuntament ha 
negat els fets i ha explicat 
“les circumstàncies excep-
cionals” de la retirada del 
vehicle.

Roberto Martín, regidor 
de Cs, explica que el 27 de 
novembre de 2018 diversos 
agents de la comissaria de la 
Policia Nacional de Rubí van 
requerir a la Policia Local que 
retirés un vehicle estacionat 
en una zona reservada per a 
ells. Després, es va saber que 
la titular d’aquest era Maria 
Mas, en aquell moment 
regidora i tinenta d’alcaldia. 
La denúncia recull que la 
Policia Local va anar al lloc, 
va posar la multa i es van 
endur el vehicle al dipòsit 
municipal, d’on va sortir 
poc més tard, sense que la 
propietària hagués de pagar 
res, “per ordre expressa del 
cap de Policia”, segons diu 
la denúncia. Qui va treure 
el cotxe del dipòsit va ser 
l’aleshores tinent d’alcaldia 

de Seguretat Ciutadana, Ra-
fael Güeto. El procediment 
està en fase d’instrucció, i 
s’han requerit diversos in-
formes i recollit testimonis 
sobre els fets.

Per la seva part, segons 
explica el consistori, el dia 
dels fets la zona que ha-
bitualment es reserva a 
l’aparcament dels vehicles 
del personal electe estava 
inhabilitada per unes obres 
de reforma, i per això es 
van habilitar tres places a la 
zona d’aparcament del cos 
de la Policia Nacional per 
als vehicles municipals. En 
aquells moments, l’oficina 
de la policia espanyola es-
tava tancada per obres de 
reforma, és a dir que el cos 
no feia cap funció a Rubí, i es 
van demanar els permisos 
per poder-hi estacionar.

L’Ajuntament assegura 
que la retirada del vehicle 
de Maria Mas per part de 
la grua va ser un error, i 
per aquest motiu se li va 
retornar sense cap recàrrec. 
El fet que s’avisés la grua, 
com va reconèixer el mateix 
Inspector en cap de la Policia 
Nacional, es devia a un “can-
vi de criteri” que no s’havia 
traslladat al cap de Policia 
Local. Per tant, la retirada 
d’aquest vehicle es va pro-
duir en unes circumstàncies 
excepcionals.

El Consistori també mos-
tra la seva “preocupació per 
la facilitat amb què es versen 
aquest tipus d’acusacions 
sense tenir tota la informa-
ció”, i demana que “el nom 
de la institució no es vegi 
esquitxat per les crítiques 
polítiques pròpies del pe-
ríode electoral en què ens 
trobem”.

REDACCIÓ

L’Alternativa d’Unitat Popular 
(AUP) ha presentat el seu pla 
de treball de cara al proper 
mandat, un full de ruta que 
té com a prioritats el dret a 
l’habitatge, la recuperació dels 
serveis públics i la lluita contra 
l’emergència climàtica.

Segons l’alcaldable de 
la formació assembleària, 
Marina Dolset, considera que 
cal treballar per impulsar 
l’habitatge de lloguer social. 
En aquest sentit, l’AUP pro-
posa invertir com a mínim 
un milió d’euros anuals per 
construir, rehabilitar o com-
prar habitatge públic i insistir 
en l’expropiació de pisos buits 
de grans tenidors.

En relació amb els ser-
veis públics, Dolset considera 
prioritari recuperar la gestió 
de serveis externalitzats com 
les escoles bressol, la neteja 
d’equipaments municipals o la 
gestió de l’aigua. També apun-
ten com a prioritat garantir 
l’atenció a les urgències so-
cials les 24 hores i implemen-
tar la targeta d’alimentació 
com a alternativa als bancs 
d’aliments, una mesura que 
consideren que empodera 
les famílies en risc d’exclusió 
i beneficiaria el comerç local.

Pel que fa a l’emergència 
climàtica, l’AUP aposta per 
accions que cuidin el medi 

El dret a l’habitatge, recuperar 
serveis públics i l’emergència 
climàtica, prioritats de l’AUP 

natural de la ciutat, que su-
posa prop del 50% del terri-
tori. Entre les propostes, la 
creació d’un parc agrari, la 
creació d’una Agència Local 
de l’Energia.

Segons Dolset, també és 
prioritari millorar la connec-
tivitat de les urbanitzacions 
i el Pinar amb el nucli urbà, 
amb transport públic, però 
també amb voreres arbrades 
i carrils bici, així com pacificar 
l’avinguda de l’Estatut i la 
comarcal C-1413.

Recuperar per a la ciuta-
dania equipaments munici-
pals actualment tancats, com 
els antics cinemes o les Torres 
Massana, crear una xarxa de 

centres cívics que dinamitzin 
els barris i una oferta d’oci pel 
jovent són altres propostes de 
l’AUP. A més, consideren prio-
ritari també obrir una nova 
piscina amb preus populars 
a l’altra banda de la riera, per 
donar resposta a una deman-
da que ara no es pot cobrir 
amb la piscina de Can Rosés i 
la del Duet.

Respecte al teixit comer-
cial i industrial, l’AUP prioritza 
implementar una moneda 
local, que dinamitzaria la 
compra a les botigues de 
Rubí i aprofitar les fires locals 
i grans esdeveniments que 
s’organitzen a la ciutat per 
potenciar el comerç local.

ció, fer-hi ombra, incorporar 
punts d’aigua, dotar l’espai 
de vegetació densa i amb 

efecte refrescant, i protegir 
el terra amb restes vegetals. 
Una de les places que Junts 
proposa transformar és la 
plaça del Doctor Pearson, on 
la formació proposa aplicar 
aquests criteris climàtics, 
aprofitant la reforma.

La resta de places que 
volen reformar, tenint en 
compte aquests criteris cli-
màtics i de seguretat, són la 
de la Sardana, Marquès de 
Barberà, Salvador Allende, 
Neus Català, el Pinar, Pere 
Esmendia, el Parc de la Se-
rreta, la plaça del Mercat i 
la plaça de Ca n’Oriol. Entre 
algunes de les propostes 
que contempla Junts hi ha 
la instal·lació de pèrgoles 
vegetals o bioclimàtiques a 
la plaça Salvador Allende o a 
la plaça del Mercat, laberints 
vegetals o una instal·lació 
d’horts urbans al Pinar.

Veïns per Rubí 
vol construir 
una nova piscina 
municipal

REDACCIÓ

Veïns Per Rubí defensa la 
necessitat d’una nova piscina 
municipal a Rubí. “És crucial 
per al municipi tenir una 
nova instal·lació recreativa 
per a l’estiu. D’ençà que es 
van tancar les piscines de 
Can Mir el 2001, només 
hem comptat amb la pisci-
na de Can Rosés per a una 
població que no ha deixat 
de créixer des d’aquell mo-
ment”, apunta Toni García, 
alcaldable de la formació. 
VR recorda que, al comen-
çament d’aquest mandat, es 
va presentar una moció per 
a la creació d’aquesta nova 
instal·lació, i va ser aprovada 
per unanimitat. “La nostra 
proposta, com moltes altres, 
va quedar oblidada en un ca-
laix. Recentment, l’equip de 
govern ha aprovat un nou pla 
d’equipaments en el qual no 
es contempla aquesta nova 
piscina”, assenyala García. 
La formació considera que 
aquesta demanda no no-
més és una necessitat de la 
ciutadania, sinó també una 
petició històrica del Club 
Natació Rubí, que afecta els 
serveis que ofereix i els es-
portistes de la nostra ciutat. 
Veïns per Rubí reivindica “un 
pla d’equipaments realista i 
adequat a les veritables ne-
cessitats de la ciutat”.

Integrants de l’AUP.

primavera/verano



ERC vol ‘una ciutat més verda,
segura justa i amb més oportunitats’ 

REDACCIÓ

Esquerra Republicana de Cata-
lunya (ERC) ha presentat el seu 
programa electoral basat en 
quatre eixos: un Rubí més verd 
i sostenible, una ciutat més 
segura, un Rubí que no deixa 
ningú enrere i amb oportuni-
tats per tothom. L’alcaldable, 
Xavi Corbera, ha explicat que 
“nosaltres apostem per un 
canvi i aquest està sustentat 
per un pla de mandat que 
realment faci possible aquesta 
transformació”. 

Montse Soler, número 2 
de la llista, ha assenyalat que 
“es tracta d’un programa que 
tot i que està estructurat en 
quatre grans eixos, la majoria 
de les propostes són transver-
sals i podrien estar incloses a 
més d’un eix”. Un recull de 
propostes alineades amb els 
Objectius de Desenvolupa-
ment Sostenible (ODS) i amb 
el qual la formació vol acon-
seguir “la ciutat de les 4S”: 
sostenible, segura, socialment 
justa i amb serveis de qualitat.

Per un Rubí més verd, els 
republicans proposen plantar 
més arbres i remodelar places 
i carrers. També destaquen 
la necessitat de millorar la 
mobilitat mentre que per una 
ciutat més segura aposten 
per millorar l’enllumenat, 
crear l’Oficina de Lluita contra 
l’Incivisme i que les polítiques 
de seguretat depenguin direc-
tament d’alcaldia. 

En relació a una ciutat 
més justa que no deixa ningú 

enrere, les propostes d’ERC 
passen per incrementar el 
parc d’habitatge públic, lluitar 
contra la pobresa infantil, més 
educació i més cultura. Entre 
les propostes concretes, hi 
ha millorar remodelar els 
antics cinemes de Les Torres, 
actuació que consideren pri-
oritària i que volen configurar 
comptant amb la participació 
veïnal. També aposten per 
crear una xarxa de centres 
cívics i impulsar un pla de 
manteniment dels centres 
educatius. 

Oferir uns serveis públics 
de qualitat per aconseguir un 
Rubí amb oportunitats per 
tothom és el darrer eix del 
programa d’ERC. En aquest 
àmbit, trobem propostes 
com la creació del Campus 

de la Formació Professional 
de Rubí, l’impuls de Rubí Deli-
very, que seria una plataforma 
col·laborativa del comerç de 
proximitat, i la dinamització i 
mobilització dels locals buits 
de Rubí. 

Darío Peña, número 11 
de la llista, també s’ha referit 
a la necessitat de millorar 
la mobilitat a la ciutat amb 
propostes com l’aplicació 
del Pla de Mobilitat Urbana 
Sostenible de Rubí, adequar 
el municipi a les noves formes 
de mobilitat i crear una xarxa 
de carrils bici. Peña també ha 
destacat que el pla de mandat 
ha estat molt treballat, amb 
un equip de persones molt 
transversal, i recull totes les 
accions per donar respostes 
als problemes de la ciutat. 

Salvador Illa visita Rubí per 
donar suport Ana M. Martínez 

REDACCIÓ

El primer secretari del PSC i 
cap de l’oposició al Parlament 
català, Salvador Illa, ha visi-
tat aquest dimarts Rubí per 
donar suport a l’alcaldable 
socialista Ana M. Martínez. 
L’actual alcaldessa ha aprofi-
tat la trobada per traslladar-li 
reclamacions històriques de la 
ciutat com la segona estació 
de FGC a la Llana o l’hospital 
de Rubí.

Illa i Martínez han visitat 
el Mercat Municipal, han 
passejat pel centre i han fet 
un esmorzar de treball amb 
la candidatura socialista local. 
Durant la visita, Martínez s’ha 
referit a altres deutes pen-
dents de la Generalitat amb 
Rubí com, a més de la segona 
estació i l’hospital, el trasllat 
dels jutjats o la construcció de 
l’escola El Bosc.

Per Martínez, quan Salva-
dor Illa sigui el president de 
la Generalitat, Rubí deixarà 
de ser “una ciutat oblidada i 
maltractada” pel govern cata-
là, de qui ha dit que “ni està 
ni se l’espera”. La candidata 
socialista ha dit que “després 
que agents econòmics, em-
presarials, socials i partits 
polítics van firmar de la De-
claració de La Llana, sembla 
que ara podria fer-se el 2024 
el projecte constructiu”.

Per la seva banda, Illa 
ha recollit les demandes de 
Martínez en relació amb la 
mobilitat o la sanitat i ha as-

ELECCIONS MUNICIPALS 2023 Divendres, 19 de maig de 2023 23

segurat que són reclamacions 
molt necessàries per la ciutat. 
L’exministre de Sanitat també 
ha elogiat la feina del govern 
liderat per Ana M. Martínez, 
malgrat haver estat un man-
dat complicat. Pel que fa a la 
campanya, Illa ha ressaltat 
que el PSC s’ha plantejat 
aquesta amb optimisme, per-
què tenen propostes realistes, 
amb força, pels nostres valors, 
i amb orgull per la feina ben 
feta.

Finalment, el líder so-
cialista ha fet una crida a 

participar en els comicis del 
28 de maig.

Patxi López
El portaveu del PSOE al 
Congrés dels Diputats, Patxi 
López, també va visitar Rubí 
dissabte per donar suport 
a la candidatura d’Ana M. 
Martínez, a qui va qualificar 
de ‘l’alcaldessa de la gent’. 
López va ressaltar la feina de 
Martínez com a alcaldessa i va 
augurar uns resultats encara 
millors resultats en aquestes 
eleccions.

Illa i Martínez, a la plaça de la Nova Estació. 

REDACCIÓ

En Comú Podem ha explicat 
les propostes que recull el 
seu programa electoral en 
l’àmbit sanitari. Entre aques-
tes, aposten per destinar 
més recursos per a la salut 
mental, la universalització de 
la recepta social i reivindicar 
més equipaments sanitaris 
com ara un quart CAP.

Ànnia García, número 2 
de la coalició, assenyala que 
“les nostres propostes van 
en la línia de tenir una ciutat 
més bonica, més amable, 
però també més saludable 
perquè tot va relacionat”. 
Malgrat reconèixer que la 
responsabilitat de dotar de 
més recursos i equipaments 

Més recursos per a la salut mental, la 
recepta social i més centres sanitaris,
prioritats d’ECP en l’àmbit de la salut

en l’àmbit sanitari és de la 
Generalitat, els comuns con-
sideren que des del municipi 
es poden impulsar mesures 
per millorar la qualitat de vida 
dels rubinencs i incidir en la 
prevenció de malalties.

Entre les mesures plan-
tejades pels comuns hi ha la 
universalització de la recepta 
social, i ampliar els recursos 
per l’atenció i prevenció de 
la salut mental dissenyant 
un pla de salut mental i cen-
tralitzant tots els recursos 
perquè la ciutadania sàpiga 
a on dirigir-se. Segons Gar-
cía, aquest pla s’hauria de 
centrar especialment en el 
jovent, amb incidència a les 
darreres addicions com ara a 
les pantalles, i també amb la 

gent gran, que és qui pateix 
especialment problemes de 
solitud.

En el mateix sentit, ECP 
també proposa desenvolupar 
el programa APORTA, que ja 
existeix a altres municipis i 
que consisteix en una xarxa 
formada per veïns i veïnes, 
que reben formació i són 
contractats i que, juntament 
amb professionals de l’àmbit 
sanitari i social. Aquests veïns 
visiten les llars del barri per 
detectar i recollir inquietuds o 
problemes sobre necessitats 
bàsiques, solitud o salut.

En referència als equipa-
ments, l’alcaldable d’En Comú 
Podem, Andrés Medrano, ha 
assenyalat que a la nostra ciu-
tat hi ha manca de “dimensió, 

qualitat i quantitat”. Per Me-
drano, la ciutat necessita ja 
un quart CAP, perquè els tres 
que existeixen estan saturats i 
atenen més població de la re-
comanada. El candidat també 
reclama més recursos per als 
centres, així com que el CUAP 
Mútua funcioni realment com 
a tal i ofereixi especialitats 
com traumatologia i urgènci-
es pediàtriques les 24 h.

ECP també ha reivindicat 

un centre de salut mental 
que s’ha d’ubicar al costat del 
CAP Sant Genís “que no acaba 
d’arribar”. Medrano també 
considera prioritari reclamar 
a la Generalitat l’hospital de 
Rubí: “jo faria una crida a 
tots plegats per defensar-ho, 
si és necessari anem els 25 
regidors a la Generalitat a 
demanar-ho”.

Els comuns han estat 
acompanyats per la regidora 

de Salut, Envelliment i Cures 
a l’Ajuntament de Barcelona, 
Gemma Tarafa qui ha explicat 
que des dels ajuntaments 
també es pot fer molta feina 
per prevenir i millorar la salut 
de la ciutadania. En aquest 
sentit, ha posat com a exem-
ple l’Ajuntament de Barcelona 
que ha implantat la figura del 
dentista i psicòleg municipal 
i el telèfon de prevenció del 
suïcidi.

Representants d’En Comú Podem, durant la presentació de les seves propostes en l’àmbit de la salut.

Corbera, Soler i Peña, a la plaça Pere Aguilera. 




